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Bakırköy’de amatör
Spor kulüpleri Bir

araya Geldi

millet kıraathaneSi ve
çocuk kütüphaneSi atağı

kanarya’nın Sorunlarıyla
Geçen Bir ömür: rüStem Güneş

eSenYuRt’ta bulunan ve
Kanuni Sultan Süleyman’ın
Viyana Seferi’ne giderken
yaptırdığı köprü moloz ve
çöp yığınları içinde
kaderine terk edilmiş
durumda, Üzerine beton
dökülen tarihi köprüye
Esenyurt Belediye Başkanı
Kemal Deniz Bozkurt
sahip çıkar. • 2’DE

ığdırlılar derneği’nde
naci kaymaz dönemi

tarihi köprüye  Başkan
Bozkurt Sahip çıktı!

İnşaat mühendisi cemal Doğan,
kentsel dönüşüm hakkında

açıklamalarda bulundu.
Doğan, doğru bir

dönüşüm hamlesinin
siyasi çekişmelerin
üstünde, yaşamsal
bir sorun olarak
ele alınması gerek-
tiğini vurguladı.

• SAyFA 11’DE

İSTANBUL- Merkezi
Küçükçekmece Sefaköy'de
bulunan ve 2010 yılında
kurulan ığdırlılar Sosyal
Dayanışma ve Kültür
Derneği gerçekleştirdiği
Olağan Kongresinde
naci KaYmaz’la yola
devam kararı aldı. 
• SAyFA 12’DE

heSap verirler!

n TAYFUN ERCAN  / DEVAMI  SAYFA 9’DA

CUMHURBAŞKANI İHALEYE
ÇIKIYORUZ DEDİ

Kemerburgaz’daki İSTAÇ Odayeri
Katık Merkezi’ndeki Fide Üretim
Merkezi’nin açılışına katılan İstanbul
Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı
Ekrem İmamoğlu, Program sonrası
gazetecilerin gündeme dair sorularını
yanıtladı. İmamoğlu bir gazetecinin
Cumhurbaşkanı Kanal İstanbul ile ilgili
olarak, ‘İsteseniz de istemesiniz de biz
bu projeyi yapacağız. Hatta yazın ihal-
eye çıkıyoruz’ dedi. Sizin 2023’te bu
ülkeyi Millet İttifakı yönetecek, bu pro-
jeyi iptal edecek açıklamanızı da tehdit
olarak niteledi. Bu açıklamaları nasıl
değerlendiriyorsunuz?” şeklindeki
sorusuna şu ifadelerle yanıt verdi:

“BASİT BİR ŞEKİLDE SÜREÇ-
TEN SIYRILAMAZLAR”

“Kanal İstanbul projesinin bugün-
lerde peşinde koşanlar, gelecekte af
dileme ile kurtulamayacaklar. Hukukun
önünde hesabını verirler. Bugün bu işe
para vermenin peşinde koşanlar ya da
‘ihaleydi, ne yapalım biz de almaya
çalıştık’ diyenler sadece basit bir şek-
ilde süreçten sıyrılamazlar. Vatandaşın
bu kadar karşı çıktığı bir meseleye
hukukun önünde; ama ulusal, ama ulus-
lararası düzeyde sektörlere ben
uyarımı yapıyorum. Bu uyarımı da İs-
tanbul Büyükşehir Belediye Başkanı
olarak değil; vatandaş Ekrem İmamoğlu
olarak yapıyorum. Vatandaş olarak
buna hakkım var.” 

Kemerburgaz’daki İSTAÇ Odayeri Katık Merkezi’ndeki Fide Üretim Merkezi’nin açılışına katılan
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmAmoĞLu, gazetecilerin Cumhurbaşkanı Er-
doğan’ın, “İsteseniz de istemesiniz de biz bu projeyi yapacağız. Hatta yazın ihaleye çıkıyoruz”
sözlerini hatırlatması üzerine, “Kanal İstanbul projesinin bugünlerde peşinde koşanlar, gele-
cekte af dileme ile kurtulamayacaklar. hukukun önünde hesabını verirler.” dedi

KüçüKçeKmece BeLeDİYeSİ 29 Mart – 4 Nisan 57.
Kütüphane Haftası’nda herkesin kitap okuyabilmesi
gezici kütüphane projesini hayata geçirdi.  2 bin 930
basılı eserin bulunduğu kütüphanenin ilk durağı Halkalı
Meydan ve Halkalı Gündüz Bakımevi oldu. • SAYFA 4’TE

KüçüKçeKmece
Kemalpaşa
Mahallesi Halkalı
Caddesi
Esnafı’nın
Elektronik
Denetleme
Sistemi (EDS) ile
imtihanı kabusa
döndü. Esnaflar
park yasağı olan
noktalarda park
ihlali yapan ve
trafiği sıkıntıya

sokan araçları tespit etmek amacıyla
kullanılan sistemin kendilerini perişan
ettiğini iddia etti. • SAYFA 3’TE

covıD-19 salgın etkisini azaltmak amacıyla 25 Mart
2020 uygulamaya  konulan Kısa Çalışma Ödeneği,  31 Mart
itibariyle yürürlükten kaldırıldı. Konuyla ilgili bir açıklama
yapan CHP İstanbul Milletvekili Özgür Karabat, “Salgın
devam ediyor, işsizlik alarm veriyor ’dedi... • SAYFA 8’DE

yücel’den
“Satın alma 
Sahiplen”
çağrıSı

işSizlik fonu patronlar
için kullanılıyor

BeşİKtaş BeLeDİYeSı’ne bağlı Sokak
Hayvanları Kısırlaştırma ve Rehabilita-
syon Merkezi’nden yavru bir kedi sahiple-
nen tuğba Yücel hayvan severlere ‘’Satın
alma Sahiplen’’ çağrısında bulundu. • 5’TE

çataLca BeLeDİYeSİ 2020 mali hizmet
yılını bütçe fazlası vererek tamamladı.
Başkan Mesut Üner, “tasarrufa dayalı ve
kaynakları doğru kullanan belediyecilik
anlayışı ile belediyenin 8 milyon 547
bin 419 TL bütçe fazlası ile 2020 yılını
tamamlamasını sağladık” dedi. • 6’DA

• YAZI DİZİSİ SAYFA 10’DA

GazİanteP

PAyİTAhT'TAN
ANADoLu’yA ADım ADım

Anteplilerin müthiş direnişi
“Gazi” unvanıyla taçlandırılmıştır.
TBMM’nin 6 Şubat 1921 günü
147. toplantısında oy birliği ile
kabul edilen karar 8 Şubat 1921
de Resmî Gazete’de yayınlanarak
yürürlüğe girmiş ve şehrin adı
artık Gaziantep olmuştur. 

Enver
ŞENGÜL

ChP İstanbul mİlletvekİlİ ÖzGür

doğan; kentSel  dönüşüm SiyaSet
üStü değerlendirilmelidir

İstanbul’da ilçe belediyeleri 2020
yılı faaliyet raporlarını meclislerini
sundu. Yapılan toplantıların ana
gündem maddesi ise bir yılı aşkın
süredir devam eden pandemi
süreci oldu. • SAyFA 7’DE

yılın GazeteSi
ödülü kent

yaşam’a

DünYa BaSın menSupLaRı
DeRneğİ’nin geleneksel hale getirdiği
ve 10’uncusu gerçekleştirilen ‘Yılın
enleri  ödül töreni’nde Kent Yaşam
Gazetesi olarak  “Yılın en İyi Gaze-
tesi” ödülünü aldık. • SAyFA 12’DE

iBB Başkanı ekrem imamoğlu:

Belediyeler
faaliyet 
raporlarını
açıkladı

Başkan meSut üner

çatalca’da 
tarihi dönem

B U   K E N T İ   A N L A T M A YA“Ne dil yeter, Ne kalem”

eSnafın edS
mağduriyeti

Gezici kütüphane
küçükçekmece

yollarında 

Yaşam medYa Grubu muhabiri
elizan altunufağı, adem fidan

ile haYatını birleştirdi

MutluluklarMutluluklar

BaKıRKöY’De amatöR SpoR KuLüpLeRİ, Pandemi
döneminde yapılan çalışmalar, Atatürk Spor ve Yaşam
Köyü’ndeki bakım onarım ve İçişleri Bakanlığı’ndan
yapılan halı saha ve havuzların açılması ile ilgili genelge
doğrultusunda toplantı gerçekleştirmek adına Atatürk
Spor ve Yaşam Köyü’nde bir araya geldi. • 5’TE

Geçtiğimiz yıl Emniyet-
evleri Millet Kıraat-
hanesi ve Çocuk Kütüp-
hanesi’ni hizmete açan
Kağıthane Belediyesi,
iki yeni millet kıraat-
hanesini daha açmaya
hazırlanıyor. • 10’DA

Kent Yaşam’ın bu haftaki konuğu Küçükçekmece
Kanarya mahallesi muhtarı Rüstem Güneş oldu.
Güneş ile mahallenin eksikliklerini ve yapılan
hizmetleri konuştuk.  • 3’TE

KüçüKçeKmece BeLeDİYeSİ Sokak Hay-
vanları  Rehabilitasyon ve Tedavi  Merkezi
hayata geçirildi. • SAYFA 4’TE

kağıthane BelediyeSi’nden

Sokak hayvanları
için örnek proje
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Esenyurt’ta
bulunan ve
Kanuni Sultan
Süleyman’ın
Viyana Seferi’ne
giderken yap-
tırdığı köprü
moloz ve çöp
yığınları içinde
kaderine terk
edilmiş durumda.
Üzerine beton
dökülen tarihi
köprüye Esenyurt
Belediye Başkanı
Kemal Deniz
Bozkurt sahip
çıkarken
başlatılan bakım
ve restorasyon
çalışmalarında,
500 yıllık tarihi
köprüden
hiç kimsenin
haberinin ol-
madığı ortaya
çıkardı.

KANUNI
SULTAN
SÜLEY-

MAN’ın Viyana Se-
feri’ne giderken
yaptırdığı tahmin
edilen tarihi köprü
moloz ve çöp yığın-
ları içerisinde kader-
ine terk edilmiş
durumda. Mevcut
hali ve görüntüsü ile
iç acıtan tarihsel mi-
rasın üstü beton
atılarak düzleştir-
ilmiş. 16. Yüzyılda
yaptırılan köprüye
Esenyurt Belediye

Başkanı Kemal Deniz Bozkurt sahip çıktı. Esenyurt
Belediyesi ve İBB Kültür Varlıkları Daire Başkan-
lığı’nın köprünün restorasyonu adına ortak olarak
başlattığı çalışmada tarihi mirasın ne Koruma Ku-
rulunun ne de Kültür Bakanlığı’nın envanterinde
bulunmadığını anlaşıldı. Yapılan başvuru ile İstan-
bul 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma
Bölge Kurulu Müdürlüğüne tescil ettirilen köprü,
uzman bir ekibin desteğiyle restore edilip,
ziyaret edilebilir hale getirilecek. 
1527’DE YAPTIRILDIĞI
TAHMİN EDİLİYOR

Esenyurt’u ikiye bölen, Evren Mahallesi’n-

deki Haramidere üzerinde yer alan tek gözlü tarihi
köprünün, 1529’da gerçekleşecek olan 1. Viyana
Kuşatması’na hazırlanan Kanuni Sultan Süleyman
tarafından 1527 yılında yaptırıldığı düşünülüyor.
Kanuni Sultan Süleyman’ın sefere giderken kul-
landığı tarihi Viyana Yolu da bu köprü üzerinden
devam ediyor. Köprünün bir benzeri, yine
Haramidere üzerinde bulunuyor. ‘Kapı Ağası
Köprüsü’ olarak bilinen dört gözlü bu köprünün de
aynı yıllarda, Büyükçekmece’deki Mimar Sinan
Köprüsü gibi Kanuni Sultan Süleyman tarafından
Mimar Sinan’a yaptırıldığı tahmin ediliyor.
KÖPRÜ HAKKINDA
RAPOR HAZIRLANDI 

Köprü üzerinde incelemelerde bulunan İBB
Kültür Varlıkları Daire Başkanlığından Mimar
Meryem Doğutan ve Sanat Tarihçisi Zeynep Hatice
Kurtbil tarafından hazırlanan raporda, köprünün
yapım tekniğinin, Mimar Sinan’ın 16. yüzyılda
Küçükçekmece ve Büyükçekmece gölleri arasında
inşa ettiği köprülerle benzerliğine dikkat çekilerek,
aynı döneme ait olabileceği ifade edildi.    Raporda,
köprünün tarihçesine ilişkin şu bilgilere de yer ver-
ildi:  “Büyükçekmece gölünün doğusunda, eski İs-
tanbul-Rumeli kervan yolu üzerinde yer alan
köprünün hangi tarihte ve kim tarafından yapıldığı
bilinmemektedir. 14 Eylül 1509 depremi ve 20
Eylül 1560 su taşkınları büyük tahribata neden
olmuş, göllere akan sular taşmış ve sahillerini su
basmıştır. Büyükçekmece, Küçükçekmece ve
Silivri köprülerinin bu dönemde yıkılmış olduğu,

daha sonra kargir olarak yenilendikleri bilinmekte-
dir. Köprünün de bu tarihlerde esaslı bakım-onarım
görmüş olabileceği muhtemeldir.
“KÖPRÜNÜN ÜZERİNE YAKIN
DÖNEMDE BETON DÖKÜLEREK
ZEMİNİN DÜZLEŞTİRİLDİĞİ
ANLAŞILMAKTADIR”

Köprü, küçük ölçekte temiz bir işçilikle,
muntazam kesme taşlardan tek gözlü olarak inşa
edilmiştir. Köprünün açıklığı 8 metre, genişliği 5
metre civarındadır. Üzerinden geçen yol ise yak-
laşık 30 metre uzunluğundadır. Dere çukurunun
orta noktasında, açıklığı geçen kemerin her iki
yanında sıralanan on bir adet muntazam kesme
taş ve kemerin en üst noktasına yerleştirilen bir
yüzünde rozetli kilit taşı bulunmaktadır. Köprünün
üzerine yakın dönemde beton dökülerek zeminin
düzleştirildiği anlaşılmaktadır. Köprü, günümüzde
sağlam bir durumda olup halen TEM’in yan tarafın-
daki Atatürk Bulvarı’nın Sanayi Caddesi’ne
bağlantı yolu olarak kullanılmaktadır.”
BOZKURT: KÜLTÜR MİRASIMIZA
HAK ETTİĞİ DEĞERİ VERECEĞİZ

16. yüzyıldan günümüze kadar ulaşan ve çöp
yığını içerisinde kalan tarihi köprünün yeniden gün
yüzüne çıkarılması için harekete geçen Esenyurt
Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, kültür mi-
rasına sahip çıkmanın kendileri için bir görev ol-
manın ötesinde, tarihsel de bir sorumluluk
olduğunun vurgusunu yaparak, “Bu köprü, bizim

için çok değerli bir kültürel miras. Arkadaşlarımız,
köprüye ilişkin çalışma başlattıklarında, köprüye
dair hiçbir veriye ulaşamadılar. Koruma Kurulu
olsun, Kültür Bakanlığı olsun hiçbir yerde kayıt ya
da bilgi yok. Moloz ve çöp yığınları içinde bir
başına bırakılan bu kültür mirasından kimsenin
haberinin olmaması da dikkate değer bir başka
nokta. Öncelikle köprünün tescil altına alınmasını
sağladık, sonraki adımda ise bakım ve restorasyon
var. Arkadaşlarımız, ilgili kurumlarla görüşmelerini
sürdürüyorlar. Yüzlerce yılı geride bırakıp bugüne
ulaşan kültür mirasımıza, hak ettiği değeri verip
gelecek kuşaklara ulaşmasını sağlayacağız.” şek-
linde konuştu. 
“TÜM TARİHİ ESERLERE
GÖZÜMÜZ GİBİ BAKACAĞIZ”

Bozkurt, Viyana Köprüsü’nün yanı sıra ilçenin
iki ayrı mahallesinde bulunan tarihi çeşmelerin de
restore edileceğini ve İstanbul’daki iki kaz figürlü
çeşmeden birisi olan Kıraç’taki Kazlı Çeşme ile
ilçenin eski ismini taşıyan Ekşinoz Çeşmesi’nin de
bakıma alınacağını belirterek, “İlçemizde bulunan
tüm tarihi eserlere gözümüz gibi bakacağız. Tarihi
çeşmelerimizi restore ederek sularının tekrar ak-
masını sağlayacağız. 

Bunların yanı sıra Esenyurt sınırları içerisinde
bulunan ve kaderine terk edilen Bizans sarayı Are-
tas’ın kalıntıları ile yine aynı dönemden kaldığı
düşünülen hamam kalıntılarını da korumaya ala-
cağız.” ifadelerini kullandı.

n KENT YAŞAM GAZETESİ

kanuni sultan süleyman’ın yaptırdığı köprüye

Bozkurt sahip çıktı

Kemal Deniz BOZKURT
Esenyurt Belediye Başkanı 
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Mareşal Fevzİ Çakmak Camİİ
Onarım ve Yaşatma Derneği Başkanlığı, Ka-
narya Çevre Koruma Güzelleştirme ve Yardım-

laşma Derneği Başkanlığı görevlerini de yürüten Güneş,
2019’dan bu yana Kanarya Mahalle Muhtarı olarak
görev yapmakta. Daha önce 6 kere Muhtarlığa adaylığını
koyan Güneş,  “30 yıldır derneklerde uğraştığım için tüm
sorunları biliyorum. Muhtar olmadan önce de ma-
hallemiz için mücadele veriyordum, Kanarya’mıza
hizmet gelsin diye uğraşıyorum ve uğraşmaya
da devam edeceğim.” dedi.
“DEVLET VATANDAŞI OLAYLARLA
KARŞI KARŞIYA BIRAKTI”
Kanarya Mahallesinde görevi devral-
dığınızda hangi problemler vardı?

Mahallemizin çok büyük sıkıntıları var. Burası za-
manında eylemlerde yakılıp yıkıldı İşyerlerini yaktılar,
yollara barikat kurdular, halk evinden çıkamadı. Bu olay-
lar megakent İstanbul’un göbeği Kanarya’da yaşandı.
İnan ki vatandaşlarımızdan çoğu bu olaylardan dolayı
gitti. Kimisi evini satmak zorunda kaldı yani Kanarya’-
dan zorunlu göç oldu. Şu anda ortamımız iyi çok şükür.
İyileşmenin sebebi nedir?

Emniyet Müdürlüğü ve devletimizin bu olaylara el
atmasıyla sorunumuz çözüldü. Devletimiz o zaman bu-
rada vatandaşı olaylarla karşı karşıya bıraktı. Herkes bu-
rada sorunsuz oturmak ister. 
“KAPAN ŞART”

Mahallemizin en önemli sorunlarından biri
Perşembe Pazarı. Vatandaş aracıyla pazardan geçe-

meyince bu sefer tek yön olan Şahin Caddesi’ne
yöneliyor. Aracıyla tersten girince bu sefer de kavgalar
çıkıyor. Ambulans geliyor, itfaiye geliyor, otobüs
geliyor geçemiyor. Buraların açılması lazım. Ayrıca
bahsettiğimiz bölge için en önemli ihtiyaçlardan biri
de caddelere ve ara sokaklara en az 30 tane kapan
konulması. Sorunu ancak bu şekilde çözebiliriz.
“KANARYALIYA KANARYA
MEZARLIĞI’NDA YER KALMADI”

Bir de mezarlıkla ilgili bir problemimiz var. Ma-

hallemizde bulunan Kanarya Mezarlığı’nda yer
kalmadı. Özellikle 17 Ağustos 1999’daki depremden
sonra, her taraftan cenaze gelmesinden dolayı Ka-
naryalılalara Kanarya’da mezar yeri kalmadı.
“KANARYA’DA YEŞİL ALAN YOK”

Bir de koca Kanarya Mahallesi’nde sahilimiz dışında
sadece bir tane parkımız var. Florya Caddesi’nde bir de
mini park burada. Özel mülkiyet olduğundan burada yıl-
lardır park yapılamadı. Bu konuyla ilgili olarak da müra-
caatlarımız sürecek.

Elektronik Denetleme Sistemi (EDS) trafik
akışının kontrolü ve ulaşım iyileştirilmesinin
yapılması, kent yaşantısının kurallara uygun,

standartlar dahilinde bir yapıya kavuşturulması
için, trafikte kural ihlali yapan araçlardan kay-
naklanan kazaların önlenerek can ve mal em-
niyetinin sağlanması amacı ile geliştirilen bir
denetleme sistemidir. 

Küçükçekmece Kemalpaşa Mahallesi Halkalı
Caddesi’ndeki esnaflar park yasağı olan noktalarda
park ihlali yapan ve trafiği sıkıntıya sokan araçları
tespit etmek amacıyla kullanılan sistemin kendi-
lerini perişan ettiğini iddia etti. 
YASAK OLMAYAN BÖLGEDE
CEZA KERSİLİYOR

Esnaflar, 75 metre yarıçapında alanda ihlal
tespiti yapması gereken kameranın görüş açısını
aldığı yere kadar bir alanda ceza kesildiğini, bölgede
sadece bir yerde park yasağı tabelası olduğunu be-
lirterek sistemi “tuzak” olarak nitelendirdiler.
DEMİRCİ: BURADA TABELA YOK

Cadde esnaflarından Engin Demirci, yıllardır
cadde üzerine araba çektiklerini fakat son 6 ayda

bölgede sıkıntı yaşamaya başladıklarını ifade ederek
bu süreçte her biri 144 TL olan 10 adet park ihlal
cezası aldığını söyledi. Yaşadıkları ana sıkıntının
cadde üzerinde bir park yasağı tabelası olmaması
olduğunu söyleyen Demirci, “Burada resmi olarak
bir tabela yok. Tabela olsa zaten aracımızı buraya
çekmeyiz.” dedi.
“2 GÜNDE BİR CEZA KESİLİYOR”

Son 6 ayda üst üste cezalar aldığını belirten

Demirci, “Son 6 aydır yana abartmıyorum 2 günde
bir ceza kesildiğini biliyorum. Tam 10 tane cezam
var. 8 cezamın borcunu ödedim, son iki tanesine
dayanamadım artık itiraz ettim. Buraya senelerdir
araba çekiyorduk ama nedense son 6 aydır durum bu
şekilde. Demirci, caddedeki tüm esnaf arkadaşlar da
aynı durumdan müzdarip ve onlarda yedikleri
cezadan yana şikayetciler” dedi.

n İSA KARAARSLAN / KENT YAŞAM
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ESNAfıN EDS MAGDuRiyETi
Küçükçekmece Kemalpaşa Mahallesi Halkalı Caddesi esnafı’nın
Elektronik Denetleme Sistemi (EDS) ile imtihanı kabusa döndü.

Cumhuriyet Halk Partisi
eski Başakşehir Belediye

Meclis Üyesi Ali Bakır, dört
yıldır kansere karşı verdiği

mücadeleyi kaybederek
vefat etti. 

CHP BaŞaKŞEHİr İlçe Başkanı Deniz
Bakır’ın babası ali Bakır’ın vefatı
partinin özellikle Başakşehir ve

Küçükçekmece örgütlerinde derin üzün-
tüye neden oldu. Başakşehir ilçe olana
kadar CHP Küçükçekmece Örgütü’nde
siyasi faaliyetler yürüten ali Bakır Şahin-
tepe Mahallesi kurulduğunda mahallenin
ilk muhtarı olarak seçilmişti. Bakır,
Başakşehir ilçe olduktan sonra birinci
dönemde CHP Başakşehir Belediye Meclis
Üyesi olarak ilçeye hizmet etmişti. Dört
yılı aşkın bir süredir kanser hastalığına
karşı mücadele veren Bakır’ın cenazesi
Şahintepe Velibaba Cemevi’nden mem-
leketi Tokat’a uğurlandı. 

KARAALİ: BAŞAKŞE-
HİR’İN BAŞI SAĞ OLSUN

CHP Başakşehir Kadın Kolları Başkanı
Hülya Karaali, “ Merhum ali Bakır
ağabeyimiz, sadece İlçe Başkanımız
Deniz Bey’in babası olduğu için değil, böl-
gemize hizmetleri nedeniyle de bizim için
değerliydi. İlçemizin sosyal yönden deza-
vantajlı bölgelerinin sorun ve ihtiyaçlarına
çözüm üretme mücadelesi ile sevgi ve
saygımızı kazanan bir büyüğümüzdü. Bizi
derinden üzen bir kayıp. Başta İlçe
Başkanımız Deniz Bakır ile ailesi olmak
üzere tüm örgütümüzün ve Başakşehir’in
başı sağ olsun” dedi.

n SERKAN HORUZ 
KENT YAŞAM GAZETESİ

BAKıR KANSERE
yENiK DüşTü Rüstem Güneş

Kent Yaşam’ın bu haftaki konuğu Küçükçekmece Kanarya
Mahallesi Muhtarı Rüstem Güneş oldu. Güneş ile mahallenin

eksikliklerini ve yapılan hizmetleri konuştuk. 

Kanarya’nın sorunlarıyla geçen bİr ömür: 

n HABER : İSA KARAARSLAN / KENT YAŞAM

İstanbul Küçükçekmece’de evin
terasında elektrik tellerine konan
kuşları kovalamak isterken gerilim
hattına akıma kapılarak hayatını
kaybeden 15 yaşındaki Samet
Özcan toprağa verildi.

Küçükçekmece Fevzi Çakmak Mahallesi Conker Sokak’ta
meydana gelen olayda evinin çatısında güvercin besleyen
15 yaşındaki Samet Özcan, kuzeni Ş.Ö., (15) ile birlikte tellere

konan kuşları kovmak istedi.  Talihsiz çocuk sopayla vurduğu
elektrik telinde ani bir patlama yaşanırken Elektrik akımına
kapılan Özkan, aniden yere yığıldı. Özkan olay yerinde hayatını
kaybederken kuzeni Ş.Ö. ise hafif yaralandı.

ACILI AİLEYE TAZİYELERİNİ İLETTİLER
Hayatını kaybeden talihsiz çocuğun cenaze namazı bugün öğle

namazına müteakiben Uhuvvet Camii’nde kılınmasının ardından
Kanarya Mezarlığı’na defnedildi. CHP Küçükçekmece İlçe Başkanı
Turgay Özcan, Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi, İlçe
Milli Eğitim Müdürü Murat Gözüdok, Belediye Meclis Üyeleri ve
muhtarlar acılı aileye taziyelerini ilettiler. 

n ENGİN ZAFER / KENT YAŞAM

TALihSiz çocuK
ToPRAğA vERiLDi

İSPARK’ın kent genelinde bulunan
tüm otoparklarında İstanbulkart
ve kredi kartı ile gerçekleştirilecek

ödemelerde yüzde 5’lik indirim kam-
panyası başladı. Kampanya Mayıs so-
nuna kadar geçerli olacak. 

Katlı açık ve yol üstü otoparklarıyla
kent genelinde her gün yaklaşık 150 bin
sürücüye hizmet veren İstanbul Büyükşe-
hir Belediyesi iştiraki İSPARK’ta yeni bir
kampanya başladı. Kampanya kap-
samında sürücüler park ücretlerini İstan-
bulkar ve kredi kartlarıyla yapmaları halinde
yüzde 5 indirimden faydalanabilecekler.
Ödemeler temassız olarak da gerçekleştir-
ilebilecek. İndirim fırsatı sağlayan kampanya
31 Mayıs 2021 tarihine kadar İSPARK’ın tüm
otoparklarında geçerli olacak.

Pandemi ile birlikte, sürücülerin kartlı ve
temassız ödeme sistemlerini kullanmaları için
projeler geliştirdiklerini belirten İSPARK

Genel Müdürü Murat Çakır, “Son iki yılda
yaptığımız kampanya ve çalışmalarla kartla
ödeme oranını artırdık. Yüzde 25’in üzerinde
otopark ücretleri kartla ödeniyor ve her gün bu
oran artıyor. Biz de hem sürücülerimize in-
dirim sağlayarak onları teşvik etmek hem de
pandemi döneminde nakit temasını azaltmak
üzere yeni bir kampanya başlattık” dedi.  

n KENT YAŞAM GAZETESİ

İSPARK’TA KARTLA ÖDEMEDE

iNDiRiM DÖNEMi
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Küçükçekmece Beledİyesİ
bünyesinde faaliyet gösteren Kültür ve
Sosyal İşler Müdürlüğü tarafından 29

Mart - 4 Nisan  57. Kütüphane Haftası’nda
herkesin kitap okuyabilmesi amacıyla gezici

kütüphane projesi başlatıldı. Belediye
bünyesinde bulunan merkez kütüphane konu-
mundaki Millet Kütüphanesi, şube kütüphane
konumundaki Kemalpaşa Semt Konağı Kitap
Kafe ve Sefaköy Kültür ve Sanat Merkezi

Kitap Kafe ile toplam 3 merkezde kütüphane
hizmeti verilen Küçükçekmece’de,  gezici
kütüphane projesi ile özellikle dezavantajlı
mahallelere ve okullara da ulaşılabilmesi hede-
fleniyor.  Proje kapsamında 2 bin 930 basılı
eser ile hem yetişkinlere hem çocuklara, bilgi
kaynaklarına ücretsiz ulaşım imkanı
sağlanıyor. Gezici Kütüphane’nin ilk durağı
Halkalı Meydan ve Halkalı Gündüz Bakımevi
oldu. 
ÇEBİ: KÜÇÜKÇEKMECELİLERİN
KİTABI SEVMELERİ İÇİN ÇALIŞ-
MALARIMIZI SÜRDÜRECEĞİZ

7'den 77'ye tüm vatandaşların kitaba
ulaşabilmesi için gezici kütüphaneyi oluştur-
duklarını ifade eden Küçükçekmece Belediye
Başkanı Kemal Çebi, “Her yaş grubuna yöne-
lik kitap koleksiyonu, dergi gibi kitap tür-
lerinin yer aldığı Gezici Kütüphane, ilk olarak
ilçedeki Gündüz Bakımevleri ve Küçükçek-
mece meydanlarını düzenli aralıklarla ziyaret
ediyor. Erken yaşta çocukların kitapla buluş-
masının ve bu konuda fırsat eşitliği yaratıl-
masının çok önemli olduğunu düşünüyorum.

Küçükçekmecelilerin kitabı sevmeleri,

bilgiye kolayca ulaşmaları ve okumayı
alışkanlık haline getirmeleri için çalış-
malarımızı sürdüreceğiz” diye konuştu.
CKSM SEYİR PARKI ÇOCUK KÜ-
TÜPHANESİ PROJELERİNİN HA-
ZIRLIKLARI SÜRÜYOR

Gezici kütüphane projesinin yanı sıra
Cennet Kültür ve Sanat Merkezi’nde kitapsev-
erlerin hizmetine sunulacak olan kütüphanenin
de fiziki koşullar ve donanım açısından hazır-
lıkları da sürüyor.  Kütüphane, yaklaşık 8 bin
kitaplık bir derme ile çok yakında hizmete
açılması planlanıyor. 

Ayrıca her çocuğun yerel kütüphaneye
alışması, kitap okumayı sevmesi ve kütüphane
kullanma becerilerine sahip kılınması amacıyla
hayata geçecek olan Seyir Parkı Çocuk
Kütüphanesi’nin hazırlıkları da devam ediyor.
Mobilyaları, bahçesi ve renkleri çocuklara özel
dizayn edilen ilk katı kitap kafe ikinci katı
çocuk kütüphanesi olarak tasarlanan Seyir
Parkı Çocuk Kütüphanesi’nin yaklaşık 10 bin
kitapla çocukların hizmetine sunulması plan-
lanıyor. 

n KENT YAŞAM GAZETESİ

Küçükçek-
mece’de Belediye
Başkanı Kemal

Çebi’nin “Her canlının yaşam
hakkına saygı duyan
Küçükçekmece Belediyesi”
seçim vaadinden hareketle
Sokak Hayvanları Rehabilita-
syon ve Tedavi  Merkezi hay-
ata geçirildi. 2020 yılında
faaliyete geçen merkez 2 bini

kapalı olmak üzere toplam 8 bin metrekarelik
bir alanda sokak hayvanlarına hizmet veriyor.
Merkez içerisinde idari bina, 2 operasyon odası,
2 muayene odası, görüntüleme odası,  laboratu-
var,  eczaneden oluşan hastane bölümü;   250
kapasiteli kedi bakım ünitesi, 100 kapasiteli
köpek yaşam alanı, 60 kapasiteli engelli kedi
yaşam alanı ve kanatlı yaşam alanı mevcut.

ENGELLİ HAYVANLAR
UNUTULMADI

Belediye tarafından yapılan açıklamada,
sokakta yaşayan can dostlarına uygun ortam
oluşturmak ve hayat şartlarını iyileştirmek için
düzenli olarak mama dağıtımı ve  su takviyesi
yapılırken, havaların soğuması ile beraber ‘Pati
Evi’ projesi de hayata geçirildi. Tedavi, aşı ve
kısırlaştırma hizmeti sunmak için modern ve
tam donanımlı Küçükçekmece Belediyesi
Sokak Hayvanları Rehabilitasyon Ve Tedavi
Merkezi hizmete açıldı. Merkezde İnhalasyon
anestezi cihazı, röntgen cihazı, renkli ultrason,
köpek yoğun bakım ünitesi, kedi yoğun bakım
ünitesi, hemogram, biyokimya, idrar analiz ci-
hazlarımız ile tam donanımlı olarak  hizmet
veren Rehabilitasyon ve Tedavi Merkezi’nde
engelli can dostları da unutulmadı. Engelli kedi

ve köpekler için özel dizayn edilmiş yaşam
alanları bulunan merkezde dostlarımızın kaliteli
bir hizmet alması sağlanıyor.
ÇEBİ: KALİTELİ HİZMET
VERMEYE DEVAM EDECEĞİZ

Konuyla ilgili açıklama yapan Belediye
Başkanı Kemal Çebi, “Küçükçekmece’de sessiz
dostlarımız için modern ve örnek bir projeyi
hayata geçirdik. Muayene odalarımız, op-
erasyon odalarımız, görüntüleme cihazlarımız
ve tam teşekküllü laboratuvarımız ile fiziki
koşulların hem can dostlarımız hem de çalışan-
larımız için son derece iyi olduğu donanımlı bir
merkez burası. Alanında deneyimli ekibimizle
birlikte can dostlarımıza kaliteli hizmet verm-
eye devam edeceğiz.” ifadelerini kullandı. 

n KENT YAŞAM GAZETESİ

2 BiNi KAPALI OLMAK ÜZERE TOPLAM 8 BiN METREKARELiK
BiR ALANDA SOKAK HAYVANLARINA HiZMET VERiYOR. 

Gezici kütüphane

Küçükçekmece Belediyesi 29 Mart – 4 Nisan 57. Kütüphane Haftası’nda herkesin kitap
okuyabilmesi gezici kütüphane projesini hayata geçirdi.  2 bin 930 basılı eserin bulunduğu

kütüphanenin ilk durağı Halkalı Meydan ve Halkalı Gündüz Bakımevi oldu. 

küçükçekmece 
yollarında 

Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi’nin seçim vaatlerinden olan “Her canlının yaşam hakkına saygı duyan
Küçükçekmece Belediyesi” kapsamında ilçede Sokak Hayvanları Rehabilitasyon ve Tedavi  Merkezi hayata geçirildi

Sokak hayvanları
için örnek proje
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Bağcılar’da hiç çizim
yapmamış ev hanımları,
Bağcılar Belediyesi Kadın

ve Aile Kültür Sanat Merkezi’nde
aldıkları 3 aylık eğitim sonrasında
nitelikli eserler ortaya koydu. Kur-
siyerlerin yaptığı 38 yağlı boya
tablo, açılışı yapılan fuaye salo-
nunda sanatseverlerin beğenisine
sunuldu. İki hafta boyunca zi-
yaretçilere açık olacak yağlı boya

sergisinde ziyaretçiler, beğendikleri resmi satın ala-
bilecek.
ÇAĞIRICI: ADETA BAŞARININ RES-
MİNİ YAPMIŞLAR

Kadın ve Aile Kültür Sanat Merkezi’nin fuaye sa-
lonunda düzenlenen serginin açılışı Bağcılar Kay-
makamı Mustafa Eldivan, Bağcılar Belediye Başkanı
Lokman Çağırıcı, Ak Parti İlçe Başkanı Rüstem
Tüysüz’ün katılımlarıyla gerçekleşti.  Manzara, hay-
van, çiçek ve soyut çalışmalardan oluşan 38 eserin
yer aldığı sergi, profesyonelleri aratmadı. Kurdele
kesiminin ardından sergiyi gezen Kaymakam El-
divan, resimleri çok beğendiğini söyleyip kursiyer-
leri tebrik etti. Eserleri inceledikten sonra
sahiplerinden bilgi alan Belediye Başkanı Çağırıcı
ise “Kursiyerlerimizi emeklerinden dolayı kutluyo-
rum. Tabloların hepsi birbirinden güzel. Adeta azmin
ve gayretin sonundaki başarının resmini yapmışlar.”
dedi.
24 KADIN RESİM EĞİTİMİ ALIYOR

Bağcılar Belediyesi Kadın ve Aile Kültür Sanat
Merkezi’nde 24 kadın resim eğitimi alıyor.
Bugüneadar hiç çizim amaçlı eline kalem almamış
olan kursiyerlere öncelikle karalama yöntemiyle
çizim yapımı gösteriliyor. Çizim oturtma işleminin
ardından yağlı boyaya geçiliyor.

n KENT YAŞAM GAZETESİ

Ülke genelİnde Covid – 19
vakalarının tekrar artışa geçmesiyle beraber
birçok ilde olduğu gibi İstanbul’da da hafta

sonu sokağa çıkma yasağı uygulanıyor. 56 saat
süren sokağa kısıtlaması boyunca Beşiktaş
Belediyesi Veteriner İşleri Müdürlüğü ekipleri
sokak hayvanlarını yalnız bırakmamak amacıyla
ilçenin bütün parklarına, merkezi noktalarına mama
ve su kabı bırakıyor. 

Yaralı veya hasta hayvanlar da gün içerisinde
Beşiktaş Belediyesi Sokak Hayvanları Ambulansı
( Mobivet) ile anında müdahale edilirken gerekli
görülen durumlarda Beşiktaş Belediyesi Sokak
Hayvanları Kısırlaştırma ve Rehabilitasyon
Merkezi’nde tedavi altına alınıyor. 
YÜCEL: DIŞARIDA BİZİM
BAKIMIMIZA İHTİYACI OLAN BİR
SÜRÜ CAN VAR

Beşiktaş Belediyesi’ne bağlı Sokak Hayvanları
Kısırlaştırma ve Rehabilitasyon Merkezi’nden bir
yıl önce yavru bir kedi sahiplenen Tuğba Yücel,
pandemi sürecini sahiplendiği kedi sayesinde çok
daha rahat atladığının vurgusunu yaparken hayvan
severlere “Satın alma sahiplen” çağrısında bulundu.
Yücel, “ Bir yıl önce Beşiktaş Hayvan Barınağın-
dan güzel kız bir evlat edindik.  Resmini gördük
Venüs’ün, bütün kedilerin arasında başını yukarı
doğru kaldırmış sanki beni alın der gibiydi. Biz onu
görünce ailecek hem fikir olduk.  

Venüs evimize geldikten sonra tabii ki evimizi,
hayatımızı çok etkiledi. Özellikle pandemi dönem-
ini atlatmamızda bize gerçekten çok yardımcı oldu.
Sokak hayvanları bize emanet olan canlılar diye
düşünüyorum.  

Herhangi bir Petshop’tan hayvan satın almayı
düşünmedik çünkü dışarıda bizim bakımımıza,
arkadaşlığımıza ihtiyacı olan bir sürü can var.
Hayvanları seven onlarla vakit geçirmek isteyen
onları evine almak isteyen arkadaşlara da önerim
‘Satın alma sahiplen.’ Sokak hayvanlarını sevelim.
Koruyalım. Onlar bizim can dostlarımız. Beşiktaş
Belediyesi’ne hem bize Venüs’ü kazandırdığı
için hem de bu imkanı verdiği için çok
teşekkür ediyoruz.’’

AKPOLAT: BİRBİRLERİYLE KAR-
ŞILAŞTIKLARI İÇİN HER İKİ
TARAF DA ÇOK ŞANSLI

Konuyla ilgili bir açıklama yapan Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat,  ‘’Satın almak yer-
ine Belediyemize bağlı Sokak Hayvanları Kısır-
laştırma ve Rehabilitasyon Merkezimizde tedavisi,
aşıları ve kısırlaştırma işlemleri yapılmış can dost-
larımızı sahiplenebilirsiniz. Yücel ailesi de 1 yıl
önce belediyemizden Venüs'ü sahiplenmişti. Birbir-
leriyle karşılaştıkları için her iki taraf da çok şanslı
ve mutlu. Sokak Hayvanları Ambulansımız MO-
BİVET ve ekiplerimizle daima can dostlarımızın
yanındayız.’’ dedi. n KENT YAŞAM
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Beşiktaş Belediyesi’ne bağlı Sokak Hayvanları Kısırlaştırma ve Rehabilitasyon Merkezi’nden
yavru bir kedi sahiplenen Tuğba Yücel’in deyim yerindeyse hayatının o günden sonra değiştiğini

ve Venüs ismini verdiği kedisiyle pandemi sürecini ailecek daha rahat geçirdiklerini  belirtti.
Yücel hayvan severlere ‘’Satın alma Sahiplen’’ çağrısında bulundu.

Bakırköy’de amatör spor kulüpleri,
Pandemi döneminde yapılan

çalışmalar, Atatürk Spor ve Yaşam
Köyü’ndeki bakım onarım ve İçişleri
Bakanlığı’ndan yapılan halı saha ve
havuzların açılması ile ilgili genelge

doğrultusunda toplantı gerçek-
leştirmek adına Atatürk Spor ve
Yaşam Köyü’nde bir araya geldi.

ATATÜRK SPOR vE YAşAM KöYÜ’nde, Bakırköy
Kaymakamı Nazmi Günlü, Başkan Yardımcısı
Umut Yenici, Bakırköy İlçe Spor Müdürü Pınar

Saraç, Kültür ve Sosyal İşler Müdürü Sait Babaoğlu,
Amatör Spor Kulüpleri Birliği Başkanı İbrahim Mamati,
Spor İstanbul Başkan vekili Mehmet Sait Yücel, İlçe
Milli Eğitim Müdürlüğü şube Müdürü Adem Düzgün,
Ata Spor Kulübü Başkanı Ahmet Murat Bülbül ve ilçede
yer alan amatör spor kulüplerin başkanları katılımıyla
gerçekleştirilen toplantıda Atatürk Spor ve Yaşam
Köyü’ndeki bakım onarım ve İçişleri Bakanlığı’ndan
yapılan halı saha ve havuzların açılması ile ilgili
genelge masaya yatırıldı. 

BABAOĞLU: FEDERASYONLARIN
YAPAMAYACAĞI ETKİNLİKLERİ
BURADA GERÇEKLEŞTİRİYORUZ

Toplantıda konuşan Bakırköy Belediye Başkan
Yardımcısı Umut Yenici, Pandemi döneminde yaşanan
zor günleri dayanışma ile aşılacağını belirtirken Atatürk
Spor ve Yaşam Köyü hakkında “İBB ve Spor İstanbul
tarafından verilen destekle yenilenme çalışmaları yap-
tık. Bugüne kadar spora verdiğimiz destek bu saatten
sonra da tesislerimizin yenilenmesi ile devam edecek.
Gece gündüz emek veren Sait Babaoğlu’na da çok
teşekkür ediyorum. Herkesin emeğine sağlık” dedi.
Bakırköy Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Müdürü Sait
Babaoğlu ise “. Bu tesislerde artık Avrupa şampiyonu,
dünya rekortmeni çıkıyor. Yıllardır birikimin emeğin
işidir7-8 belediyeye Yaşam Köyü olarak destek olmaya
çalışıyoruz. 2019 yılında 11 bin çocuğumuz okullar
arası müsabakalarda yer aldı.  Federasyonların dahi
yapamayacağı etkinlikleri burada gerçekleştiriyoruz.”
dedi.

YÜCEL: ÖNEMLİ OLAN BU TESİSLERİ
AÇIP, SPORU YAPTIRMAK 

Spor İstanbul Başkan vekili Mehmet Sait Yücel, 1,5
yıldır spor yapmamanın sıkıntısını hissettiklerinin altını
çizerken “Bu dönemim Bakırköy’de iyi değer-
lendirildiğini düşünüyorum. Burada yer alan tesislerin
sadece ilçe sınırlarındaki kişilere değil, çevre ilçelere
de fayda sağladığını biliyoruz. önemli olan bu tesisleri
açıp, sporu yaptırmak. Geçen yıldan kalan
malzemelerin dağıtımı yapıldı, gelecek yılla ilgili
malzeme desteği için de çalışmalar başladı. Pandemi
koşulları rahatladığında gerekli yatırımlar sağlanacak.
Amatör spor kulüplerinde yer alan yöneticilerimize de
ayrıca teşekkür ediyorum” dedi. 

n KENT YAŞAM GAZETESİ

baKırKöy’dE amatör
spor KulüplEri bir

araya gEldi

“Satın alma 
Sahiplen” çağrıSı

Turkcell kadın Futbol Ligi fikstür
çekiminde Ataşehir Belediyespor Kadın Futbol
Takımı’nın rakipleri belli oldu. Kura sonucu B

Grubu’na yerleşen Ataşehir Belediyespor’un rakipleri;
Hakkarigücü Spor, Adana İdmanyurduspor ve 1207 An-
talyaspor kadın futbol takımları oldu. Ataşehir Belediye-
spor ilk maçını 17 Nisan Cumartesi günü 1207
Antalyaspor ile yapacak. 17-18 Nisan tarihlerinde yapıla-
cak ilk hafta maçlarıyla başlayacak ve Antalya'da düzen-
lenecek Turkcell Kadın Futbol Ligi müsabakaları 4
Mayıs tarihindeki final müsabakası ile sona erecek.
Şampiyonluğu kazanan takım 2021-2022 sezonunda
UEFA Kadınlar Şampiyonlar Ligi’nde yer alacak.
İLGEZDİ: ATAŞEHİR BELEDİYESİ’NİN
ADINI DÜNYAYA DUYURMASINI
İSTİYORUZ

Ataşehir Belediyespor Kadın Futbol Takımı’nı
belediyede ağırlayan Ataşehir Belediye Başkanı Battal İl-
gezdi sporculara başarılar diledi. Kadın futbolculardan
şampiyonluğu yeniden Ataşehir’e taşımalarını isteyen İl-
gezdi, “Türkiye Kadınlar 1. Futbol Ligi’nde 3 kez
şampiyonluğa erişen Ataşehir Belediyespor Kadın Futbol
Takımımızın kazanacağı başarılarla Ataşehir Belediye-
si’nin adını dünyaya duyurmasını istiyoruz. Hem erkek
egemen futbol dünyasına hem de Covid-19 pandemisine
direnen ve zor günler geçiren tüm kadın futbolcularımıza
yeni sezonda başarılar diliyorum” dedi.   
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TURKCELL 
KADINLAR 
1. LİGİ GRUPLARI
A GRUBU 
Beşiktaş Fatih
Vatan Spor
Amed Sportif F. 
İlkadım Belediyesi
B GRUBU 
Ataşehir Belediyespor 
Hakkarigücü Spor
Adana İdmanyurduspor 
1207 Antalyaspor 
C GRUBU 
ALG Gaziantep Spor 
Fomget Gençlik
Kireçburnu
Dudullu
D GRUBU 
Kocaeli Kadın F.K. 
Konak Belediyespor 
Karadeniz Ereğli 
Kayseri Gençlerbirliği

Ev hanımlarının rEsim
sErgisi sanatsEvErlErin

bEğEnisinE sunuldu

Derneğimizin Olağan Genel  Kurulu 22 Nisan
2021  Perşembe günü Saat 13.00’da Yeni Mahalle
Oğuzhan Sokak No: 25/1 Küçükçekmece / İstanbul
adresindeki dernek merkezinde aşağıda yazılı
gündeme göre yapılacaktır. Belirtilen gün çoğunluk
sağlanamadığı taktirde ikinci toplantı 29 Nisan 2021
tarihinde aynı gündemle aynı yer ve aynı saatte
çoğunluk aranmaksızın yapılacaktır. Sayın üyele-
rimizin toplantıya katılımları saygı ile rica  olunur.

GÜNDEM
1- Açılış ve Yoklama
2- Kongre Başkanlık Divan Seçimi
3- Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı
4- Yönetim Kurulu faaliyet raporu ile Denetim  

Kurul raporunun okunması ve müzakeresi
5- Yönetim kurulu ve Denetim Kurulu 

ayrı ayrı  ibrası
6- Tahmini bütçenin görüşülerek onaylanması
7- Yeni Yönetim Kurulu, Yeni Denetim Kurulu 

Asil ve Yedek üyelerinin Seçimi
8- Dilek ve Temenniler
9- Kapanış

BABAESKİ AĞAYERİ KÖYLÜLERİ
YARDIMLAŞMA  DAYANIŞMA VE

KÜLTÜR DERNEĞİ YÖNETİM KURULU
BAŞKANLIĞINDAN 

NOT: GİRİŞLERDE HES KODU 
ZORUNLULUĞU VARDIR. 

OLAĞAN GENEL 
KURUL İLANI

İstanbul Sözleşmesi,
Anayasamızın 90. maddesine göre
usulüne uygun olarak 24 Kasım
2011 tarihinde TBMM tarafından
onaylanmış bir uluslararası
Sözleşmedir. 

Yani; 6251 sayılı onaylamayı
uygun bulma Kanunu uyarınca, İs-
tanbul Sözleşmesinin “Yürütme tarafından
feshedilmesi hakkındaki karar” YOK HÜK-
MÜNDEDİR.

Üstelik İstanbul Sözleşmesi şiddetle mücadele
konusunda bir insan hakları sözleşmesidir.

15.07 2018 tarihinde Resmi Gazetede yayımlanan
"Milletlerarası Antlaşmaların Onaylanmasına İlişkin Usul ve
Esaslar Hakkında Cumhurbaşkanlığı Kararnamesinde"
Cumhurbaşkanına Uluslararası Sözleşmeleri “feshetme
yetkisi” verilmemiştir.

Tüm bunlara rağmen sözleşmenin fesih kararının
altında 12 yaş çocuklarla evlilik yapan suçluların,
affedilmesi söz konusu olabilir mi? 

Bizim fikrimiz; İstanbul Sözleşmesinin FES-
HEDİLMESİNİN YOK HÜKMÜNDE olduğunu ve İstanbul
Sözleşmesine sahip çıkılması gerektiğinin, sürekli olarak
hatırlatılması yönündedir. 48 saatlik geçen süre zarfı
içinde, gündemde sadece maçların, güncel konuların
konuşulmasını normal bulmuyoruz. Gündem sürekli olarak
değiştirilerek sadece kadınları  değil, erkekleri de koruyan
İstanbul sözleşmesinin feshinin unutularak, uyutulmasının
karşısındayız. Üstelik uyandırılmak istemeyen zihniyetinde
acilen bu kararı yeniden uygulamaya koymaları yönünde
hatırlatmalarımıza devam edeceğiz.

Kalemler ve hakkaniyeti savunan sözcükler olduğu
müddetçe, uyutmalara müsaade etmeyeceğiz...

UYKUNUN
ZARARLARI

İYİ’den

EVRİM
TOK
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İstanBul Gazetecİler derneğİ,
geçtiğimiz yıl yapılması planlanan fakat pandemi
nedeniyle ertelenen olağan kongresini gerçek-

leştirdi. Büyükçekmece’de bulunan dernek merkezinde
gerçekleştirilen kongrede Mehmet Mert yeniden
başkanlığa seçildi. Kongrede konuşan Mert, “Gazete-
cilik ayrıcalıklı bir meslek olmakla birlikte, fedakarlık
gerektiren ulvi bir meslektir. Önce parayı düşünenler
başka iş yapmak zorundalar. Gazetecilik gibi duruş ve
tavır gerektiren mesleklerde para en son gelir akıllara.
12 Nisan 2002 tarihinden bu güne kadar bu güzide
meslek örgütümüzün bu günlere gelmesine katkı
sunan, destek veren, emek katan herkese çok çok
teşekkür ediyor şükranlarımı sunuyorum.” dedi.

İGD Yönetım kurulu
1- Mehmet Mert
3- Hasan Hınıslı
2- Mustafa Dolu
4- Hüseyin Çetiner
5- Celal Karaali
6- Remzi Tanış
7- Müge Cesur Özmen

İGD Denetım kurulu
1- Emin Beyaz
2- Turan İşcan
3- Osman Köse
İGD Dısıplın kurulu
1- Mustafa Küpeli
2- Kadir Çetin
3- Çetin Yılmaz

ZeytinBurnu
Beledİye Başkanı Ömer
Arısoy, iki yıllık görev

süresi boyunca Zeytinburnu’nda
yapılan çalışma, proje ve yatırım-
ları Zeytinburnu Kültür ve Sanat
Merkezi’nde düzenlediği “2 Yılda
Neler Yaptık?” programında
değerlendirdi. AK Parti Merkez
Karar ve Yönetim Kurulu
(MKYK) Üyesi Metin Tarhan,
AK Parti Zeytinburnu İlçe
Başkanı Selami Delibalta, MHP
Zeytinburnu İlçe Başkanı Habip
Kapıcıoğlu, kadın ve gençlik kol-
ları üyeleri ve çok sayıda vatan-
daşın katıldığı programda
konuşan Arısoy, 2 Yılda Zeytin-
burnu’na yapılan yatırımların
toplamının 1 Milyar 50 Milyon TL’-
lik bir rakama tekabül ettiğine dikkat
çekerken, “Belediyenin mevcut
imkânları dâhilinde bu rakamların
çok fazla olduğunu hepimiz biliy-
oruz. Biz yola çıkarken sizlere bir
söz vermiştik. ‘Devletimizin imkân-
larını kullanmak için elimizden ne
geliyorsa yapacağız’ demiştik.
Bugün o yatırımların Zeytinburnu’-
muza geldiğini burada hep beraber
görüyoruz.” dedi.

“KENTSEL DÖNÜŞÜMLE
İLGİLİ SÖZLERİMİZİN
TAMAMINI YERİNE
GETİRDİK” 

İlçede yapılan proje ve yatırım-
larla ilgili bilgi veren Arısoy, askeri
lojmanların tasfiyesiyle meydana
gelen alana Millet Bahçesi in-
şaatımız tamamlanmak üzere
olduğunu ve Haziran’da kullanıma
açılmasını planladıklarını belirtti.
Kentsel dönüşün konusuna da deği-

nen Arısoy, konuyla ilgili sözlerinin
tamamını yerine getirdiklerinin altını
çizdi. Arısoy,  4 ayrı bölgede kentsel
dönüşüm uygulamasının devam et-
tiğini,  Beş Telsiz Mahallesi’nde in-
şaatımız yükselirken, Merkezefendi
Arnavut Mahallesi’ndeki kentsel
dönüşümün konsept projesi onay-
landığını belirtti. Çırpıcı Mahalle-
si’nde özel sektör tarafından
başlatılıp, yarım kalan projenin
planını çözdüklerini ifade eden Arı-
soy, bu bölgede de inşaatın hız-

landığını belirtti.
“MİLLET CAMİİ’NİN
TEMELİNİ ATIYORUZ”

Zeytinburnu’nun kalbinde
askeri lojmanların tasfiyesi ile
bir Millet Camii inşaatımız in-
şaatının başladığını ifade eden
Arısoy, “ Biz ihale ettik,
önümüzdeki günlerde de
temelini atacağız. Sadece ibadet
mekânı değil aynı zamanda
sosyalleşme mekânı, taziye evi
ve emekliler kıraathanesi ile
Zeytinburnu’nun sembollerinden
birisi olacak,” dedi.  Başkan Arı-
soy, sözlerinin devamında İlçeye
‘Kazlıçeşme Sanat’  olaravk ad-

landırılan yeni bir kültür sanat
merkezi kazandırıldığını,  burada
daha önce keşfedilen mozaiğin,
otopark alanına doğru devam ettiğini
tespit ettiklerini belirterek bu dış
alana da bir Mozaik Müzesi
kazandırılacağını ifade etti. Arısoy
aynı bölgede Sanat İhtisas
Kütüphanesi planlanmasının yanı
sıra defa Bilgi Evi projesinin bir
yenisini daha ilçeye kısa süre
içerisinde kazandıracaklarını söyledi. 
n KENT YAŞAM
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Yil BoYunCa sosyal belediyecilik anlayışıyla
Sosyal ekonomik Destek (SeD) birimi tara-
fından tespit edilen gerçek ihtiyaç sahibi

ailelere gıda yardımında bulunan eyüpsultan
Belediyesi, ramazan ayı öncesinde de yardım
kolilerini vatandaşların evlerine ulaştırıyor. 

EYÜPSULTAN’DA 10 BİN ADET
GIDA KOLİSİ DAĞITILACAK
Bu kapsamda sahaya çıkan eyüpsultan Bele-
diyesi ekipleri ilçe genelinde mahalle mahalle
dolaşarak içinde sıvı yağ, pirinç, bulgur, şeker, un,
çay, makarna, salça, zeytin, reçel gibi temel gıda
maddelerinin olduğu paketleri vatandaşlara
ücretsiz bir şekilde teslim ediyor. ayrıca ailelere
pandemi nedeniyle maske ve kolonya dağıtımı da
yapılıyor. eyüpsultan Belediyesi 28 mahallede ra-
mazan ayına kadar 10 bin adet gıda kolisi
dağıtmayı planlıyor. n KENT YAŞAM

İstanbul Gazeteciler Derneği, Büyükçekmece’de bulunan dernek merkezinde
gerçekleştirilen kongrede Mehmet Mert yeniden başkanlığa seçildi.

raMazan için
erzak kolisi
DağıtMaya

başlaDı

‘tasarruf yapılDı - borçlar azaltılDı- bÜtçe fazlası verilDi’

Üner İle çatalca’Da 
tarihi DöneM

Çatalca Beledİyesİ 2020 mali
hizmet yılını bütçe fazlası vererek
tamamladı. Tasarruf tedbirleriyle bir

yandan ilçeyi birçok yatırımla buluşturan
Başkan Mesut Üner, diğer taraftan geçmiş
dönemden kalan çok ciddi bir borcu ödeyerek
azaltırken belediyenin de 8 milyon 547 bin
419 TL bütçe fazlası vermesini sağladı.
“BELEDİYE TARİHİNDE İLK-
LERDEN BİRİNİ YAŞIYORUZ”

2020 yılı Denetim Komisyonu Raporuyla
ilgili yaptığı açıklamada, “ 1923 yılında kuru-
lan belediyemizin tarihinde ilklerden bir
tanesini yaşıyoruz” ifadelerine yer veren
Belediye Başkanı Mesut Üner sözlerinde,
“2020 mali yılı bütçe gelirlerimizi bütçe
giderimize göre daha yüksek oranda gerçek-
leştirdik. 8 milyon 547 bin 419 TL bütçe fa-
zlası ile 2020 yılını tamamladık. Pandemi
nedeniyle belediye gelirlerimiz %40-50 azal-
masına rağmen yaptığımız tasarruflarla
geçmiş dönemden devraldığımız
borçlarımızın büyük bir kısmını ödedik.
Çalışan personelimizin maaşlarını gününde
öderken, geçmişten gelen ikramiyelerini
sosyal, sendikal haklarını ödedik” dedi.
AZ BÜTÇEMİZLE BÜYÜK
İŞLER YAPIYORUZ

Tasarruf tedbirleri alarak çalıştığını ifade
eden Çatalca Belediye Başkanı Mesut Üner,
“Temizlik İşlerine her ay 1 milyon fatura ke-
siliyordu. İlçemizin temizliğini kendimiz yap-
maya başladık. 13 tane çöp kamyonu aldık.
Böylece giderimizi 140 bin liraya düşürdük.
Aylık 850 bin TL Belediyemizin bütçesinde
kaldı. Hizmet araçlarının kiraları 600 bin TL
tutuyordu. Hizmet araçlarımızı satın aldık.
Aldığımız araçlara 248 bin lira ödüyoruz. 4
yıl sonra bu araçlar Çatalca Belediyesi’nin en-
vanterine yazılacak. Kiralamak yerine satın
alarak ayda 350 bin kar sağladık. Ortalama
çöp ve araç kiralamalarından 1 milyon 200
bin TL gibi bir miktar belediyemizde kalacak.

Yıllık 12 milyon belediyemize bu iki kalem-
den kazanç sağlıyoruz. Ben iddia ediyorum ki
bizim kadar az bütçeyi bu kadar iyi değer-
lendiren başka bir belediye yoktur. Bu bir tek
benim başarım değil, Başkan Yardım-
cılarımızdan Müdürlerimize, Meclis Üyeler-
imizden Çatalca halkımıza kadar hepimizin
başarısı. Şeffaf Belediyecilik anlayışımızla
hizmet etmemizin karşılığıdır bu. Yaptığımız
işlerimiz, yatırımlarımız ortada ve şeffaf.
Tasarruf ederek, gelirlerimizi doğru kulla-
narak, şeffaf olmayı sürdürerek ilçemize
hizmet etmeye devam edeceğiz” şeklinde
konuştu.

n SENAY GÜNCAVAR - KENT YAŞAM

İstanbul Gazeteciler Derneği, ertelenen olağan konGresini GerçekleştirDi

ZeYtinburnu beleDiYe başkanı arısoY 2 YılDa Yapılanları anlattı

Zeytinburnu’nda iki yıllık görev süresini geride bırakan Belediye Başkanı Ömer Arısoy,
Zeytinburnu’nda yapılan çalışma, proje ve yatırımları Zeytinburnu Kültür ve Sanat

Merkezi’nde düzenlediği “2 Yılda Neler Yaptık?” programında değerlendirdi.

Yeni Bİr Cemevİ için çalışmaların başladığı Başakşehir’de,
Bahçeşehir 2. Kısım mahallesi’nde hayırseverlerin desteğiyle in-
şasına başlanacak olan Bahçeşehir Canlar Cem evi’nin temeli

dualar eşliğinde atıldı. Törende konuşan Başakşehir Belediye Başkanı
Yasin Kartoğlu, “Sonucunda çok güzel bir projeyi ortaya koyduk. rab-
bim cem evimizi tamamlayarak içinde güzel vakit geçirmeyi bizlere
nasip etsin.” ifadelerini kullanırken konuşmasını Yunus emre’nin
“Gelin tanış olalım, işi kolay kılalım” sözüyle tamamladı.

TOPLAM ALANI 2 BİN  METREKARE
Zemin üstüne 3 kat olarak inşa edilmesi planlanan cemevinin toplam
alanı 2 bin metrekare olacak.  456 metrekarelik alanda yükselecek
cemevinde; eğitimlerin verileceği 4 derslik, toplantı salonu ve 150
kişilik yemekhane bulunacak. Cem evi bünyesinde 50 araç
kapasiteli otopark alanı da yapılacak. 
n İSA KARAARSLAN - KENT YAŞAM GAZETESİ

Hayırseverlerin desteğiyle Başakşehir’de
inşa edilecek Bahçeşehir Canlar Cemevi’nin
temeli Başakşehir Belediye Başkanı Yasin

Kartoğlu’nun katılımıyla atıldı.

hayırseverlerin
Desteğiyle inşa

eDilecek ceMevinin
teMeli atılDı

iGD MehMet Mert'le DevaM DeDi
Yapılan genel kurul sonrasında 2 yıl süreyle
görev yapacak İstanbul Gazeteciler Derneği

yönetim kurulu şu isimlerden oluştu:

Çatalca Belediyesi 2020 mali hizmet yılını bütçe fazlası vererek
tamamladı. Başkan Mesut Üner, “tasarrufa dayalı ve kaynakları doğru
kullanan belediyecilik anlayışı ile belediyenin 8 milyon 547 bin 419 TL

bütçe fazlası ile 2020 yılını tamamlamasını sağladık” dedi.

Zeytinburnu’nda 2 yılda  
yaPılan yatırım deĞeri

1 milyar  50 milyon tlEYÜPSULTAN BELEDİYESİ
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YILMAZ: BİR İLKE İMZA ATARAK YÜZDE
11.28 BÜTÇE fAZLASI VERDİK

Silivri Belediyesi 2020 yılı Faaliyet Raporu oy çokluğu ile kabul
edildi. Faaliyetlere ilişkin konuşma yapan Belediye Başkanı Volkan
Yılmaz, “Kendi kendine yetebilen bir belediye inşa ediyoruz. Tıpkı
geçen sene olduğu gibi bu yılı da tek kuruş borçlanmadan, kredi kul-
lanmadan, faiz ödemeden tamamladık. Silivri Belediyesini, tarihinde
ilk defa bütçe fazlası veren bir kurum haline getirdik.” dedi.

Silivri Belediye Meclisinin 2021 yılı Nisan ayı 2. birleşiminin 1.
oturumu, meclis üyelerinin katılımıyla belediye meclis salonunda
gerçekleşti. Silivri Belediye Başkanı Volkan Yılmaz 2020 yılı faaliyet-
leri çerçevesinde yapılan hizmetlerle ilgili açıklamalarda bulunarak,
“Göreve geldiğimizde Silivri Belediyesinin çöp toplama maliyeti yıllık
18 milyon liraydı. İstanbul’da bir ilk olarak; kendi araçlarımız ve kendi
kaynaklarımızla yaptığımız çöp toplama işlemiyle, bu maliyeti 4 mi-
lyon liranın altına düşürdük. Bu uygulamayla 5 yılda yaklaşık 70 mi-
lyon lira çöpe değil hizmete gidecek.” dedi. Kentsel dönüşüm
çalışmaları, tarihi yapıların restorasyonu, çevre düzenlemeleri, tarımsal
destekler ve kültür-sanat faaliyetleri gibi gerçekleşen pek çok proje
hakkında bilgi veren Yılmaz, Silivri Belediyesine duyulan güvenin her
geçen gün arttığını söyleyerek, “Bunun en güzel örneği hayırseverlerin
bağışlarındaki artışlarla Silivri'mize kazandırılan sağlık ocakları,
kreşler, aşevleri gibi tesislerdir.” dedi.
“BİR YILDA 5 BİN AĞAÇ DİKTİK”

Konuşmasında Afet Koordinasyon Merkezinin çalışmalarına deği-
nen Yılmaz, “Tamamladığımız Kentsel Dönüşüm Strateji Belgesi ile
bütüncül bir plan çerçevesinde, her türlü afete hazırlıklı, fiziki ve
sosyal altyapının oluşturulduğu bir Silivri hedefine ulaşmak için hızla
ilerliyoruz. Ayrıca ilçemizin değişik yerlerinde yapımı devam eden
spor tesisleri ile parklarda kazandırdığımız spor alanları, sosyal do-
natılar ve bir yılda ekilen yaklaşık 5 bin ağaç; yeşile, doğaya ve spora
verdiğimiz önemin de göstergesidir.” diye konuştu.

2020 faaliyet raporu, Ak Parti ve MHP’li üyelerin oylarıyla, oy
çokluğuyla kabul edildi. 

KESKİN: KİMSEYE BİR KURUŞ
BORCUMUZ KALMADI 

Şişli Belediyesi Nisan ayı meclisi üç ayrı oturumda gerçekleşti.
Meclis komisyonlarına yeni üyelerin seçilmesinin ardından gerçek-
leştirilen ikinci oturumda belediyenin 2020 faaliyet raporu oylamaya
sunularak, onaylandı. Üçüncü oturumda ise meclise gelen diğer gün-
dem maddeleri görüşüldü Şişli Belediyesi Nisan ayı meclisi üç ayrı
oturumla gerçekleşti. Meclis Grup Başkanvekili, grup sözcüleri,
komisyon üyeleri seçimi ile gündeme dair konuşmaların gerçekleştiği
birinci oturumun ardından ikinci kez toplanan mecliste Şişli Belediyesi
2020 faaliyet raporu görüşülerek meclisin onayına sunuldu. AK Parti
Grubu'nun eleştirilerinin ardından meclise sunulan faaliyet raporu oy
çokluğuyla onaylandı. Meclisin üçüncü oturumunda ise diğer gündem
maddeleri görüşülerek meclis onayına sunuldu. 

Yapılan görevlendirmeler ve yapılan seçimlerin ardından, Meclis 1.
Başkanvekilliğine Çetin Keçeli, 2. Başkanvekilliğine Güler Dağıdır
seçilirken, CHP Grup Sözcülüğü'ne Meclis Üyesi Av. Seval Adalı getir-
ildi.  Şişli Belediyesi, encümen üyeliğine ise Meclis Üyeleri Nurettin
Tan, Engin Yardımcı ve Fatoş Hamzalı seçildiler. 
CHP GRUP SÖZCÜSÜ AV. SEVAL ADALI;
İSTANBUL SÖZLEŞMESİ'Nİ fESHETMMEK
TBMM'NİN İRADESİNİ YOK SAYMAKTIR

Meclisin açılışının ardından söz alan CHP Grup Sözcüsü Av.
Seval Adalı, İstanbul Sözleşmesi'nin feshedilmesi ile ilgili bir konuşma
gerçekleştirdi. Bir gece yarısı operasyonuyla feshedilen İstanbul Sö-
zleşmesi'nin kadın ve çocuklar için hayati önemde olduğunu belirten
Adalı, 'Sözleşmenin feshedilme kararı, kadınların yaşam hakkının
tehlikeye atılması demektir. Yıllardır verilen kadın mücadelesini yok
sayan bu fesih, TBMM'nin iradesini tamamen yok saymaktadır'
diye konuştu. 

ŞİŞLİ BELEDİYE BAŞKANI MUAMMER
KESKİN: '2016 YILINDAN BUGÜNE
TÜM BORÇLARIMIZI ÖDEDİK

Adalı'nın konuşmasının ardından meclisin birinci gündem maddesi
olan komisyonların seçilmesine geçildi. Komisyon üyelerinin
seçilmesinin ardından Mart ayı faaliyetleri ile ilgili kısa bir konuşma
gerçekleştiren Şişli Belediye Başkanı Muammer Keskin, iki yılda
birçok insanın yapamaz dediği işleri yaparak önemli bir başarıya imza
attıklarını belirterek, “Türkiye'nin borçlu belediyeleri arasında ilk
sıralarda yer alan Şişli Belediyesi'nin borçlarını, Mart ayı itibariyle
2016 yılından bugüne kadar birikmiş onlarca milyon borcunu ödedik.
Kimseye bir kuruş borcumuz kalmadı. Benden önceki tedarikcilerin
tamamının borcunu kapattık. Bu konuda bize katkı sunan tüm yurt-
taşlarımıza, çalışma arkadaşlarımıza teşekkür ediyoruz. Mali anlamda
Şişli Belediyesi'nin önemli bir noktaya getirdik” dedi.  

GENÇ: BU SÜREÇ YEREL YÖNETİMLERİN
ÖNEMİNİ BİR KEZ DAHA ORTAYA KOYDU

Sarıyer Belediyesi’nde 2020 yılı Faaliyet Raporu meclise sunuldu.
Koronavirüs önlemleri gereği Boğaziçi Kültür Sanat Merkezi’nde
gerçekleştirilen toplantıda Belediye Başkanı Şükrü Genç, 2020
Faaliyet Raporu'nu meclise sundu. 

Yapılan toplantıya pandemi döneminde gerçekleştirilen hizmetler
damga vurdu. Genç, salgın başlangıcından 2020 sonuna kadar 23.565
noktada dezenfeksiyon 22.396 vatandaşa telefon yoluyla terapi, 13.000
üzerinde haneye gıda kolisi yardımı ve 6.490 öğrenciye burs desteği
sağlandığını ifade etti.  Mecliste sunum yapan Belediye Başkanı Şükrü
Genç, “Herkesin can derdine düştüğü, kendi başının çaresine bakmak
zorunda kaldığı, zayıf olanın kaderine terk edildiği bu süreç, sosyal de-
vlet anlayışının ve yerel yönetimlerin önemini bir kez daha ortaya
koydu” diyerek temel amacın yaşamı ayakta tutmak olduğunu belirtti.
Genç, yürütülen hizmetlerin alt yapısını pandemiyle mücadeleye çevir-
erek Sarıyer’in bu süreci en az hasarla atlatması için güçlü bir irade or-
taya koyduklarını anlattı.  Rapor, meclisten oy çokluğuyla geçti.

AKSU: KARTAL’IN ÖNEMLİ BİR ALT YAPI
SORUNUNU ÇOK KISA BİR SÜREDE ÇÖZDÜK

Kartal Belediyesi’nde ise Belediye Meclis Salonu’nda Özlem
Bulut başkanlığında gerçekleştirilen 3’üncü toplantı yılı Nisan ayı
3’ncü oturumunda  Başkan Yardımcısı Mustafa Oktay Aksu, Kartal
Belediyesi’nin 2020 yılı faaliyetleri hakkında bir sunum gerçekleştirdi. 

200 bin çağrı alan Komşu iletişim Merkezi ekibi ile Kartal
genelinde 45 bin hanenin ziyaret edildiğini söyleyen Aksu, bir yandan
Kartallı komşularının fikir, öneri ve taleplerini alırken, bir yandan da
kendilerine içerisinde hijyen malzemelerinin bulunduğu bir kit teslim
edildiğini belirtti. Kartal’da bir ilki gerçekleştirerek Aşevi ve Gıda
Bankası’nı ilçeye kazandıracaklarını söyleyen Aksu, çok kısa sürede
buranın ihtiyaç sahibi vatandaşlara hizmet vermeye başlayacağını;
günlük 10 bin kişinin sıcak yemek, aylık 2 bin 500 kişinin ise kuru
erzak ihtiyacını karşılayacaklarını belirtti. 

Öte yandan Kartal Belediyesi’nin, İBB ve İSKİ ile beraber gerçek-
leştirdiği atık ve yağmur suyu kanalları ile beraber 65 bin tonu bulan
asfalt serimi gerçekleştirdiği bilgisini veren Aksu: "Kartal’ın önemli bir
alt yapı sorununu çok kısa bir sürede çözdük. 2 ayrı koldan biri 2,5 m²
( 2,5 metre taban 1 metre yükseklik), diğeri ise 8 m² (4 metre taban 2
metre yükseklik) çevre yağmur sularını toplayan ve denize ulaşa-
bilmesini sağlayan toplamda 5 km’lik yağmur suyu alt yapısını ye-
nileyerek, denizle birleşen Prekast dere inşa edip Kartal merkezinin 25
yıldır kangren sorunu olan su baskınlarından kurtardık.” dedi. Sunum
eşliğinde konuşmasını gerçekleştiren Aksu’nun ardından, Cumhuriyet
Halk Partisi ve AK Parti gruplarından söz alan meclis üyeleri, faaliyet
raporu ile ilgili görüş ve eleştirilerini meclis kürsüsünden dile getirdi.
Konuşmaların ardından yapılan oylamada 2020  faaliyet raporu Kartal
Belediye Meclisi’nde oy çokluğu ile kabul edildi.

AKGÜN: YAPACAĞIMIZ İŞLERLE
UĞRAŞMAMIZ GEREKİRKEN HALA
PANDEMİYLE MÜCADELE EDİYORUZ

Büyükçekmece Belediyesi Nisan Ayı Meclisi Belediye Başkanı
Hasan Akgün başkanlığında gerçekleştirildi.  Covid - 19 önlemleri
kapsamında 2 oturum olarak gerçekleştirilen meclis toplantısında 2020
yılı Faaliyet Raporu görüşüldü. 

Faaliyet raporunu meclis sunan Büyükçekmece Belediye Başkanı
Hasan Akgün, ilçenin imar planı bekleyen bölgelerini hatırlatarak,
görevlerinin ilçesi sınırları içerisinde oturan vatandaşlarımıza karşı so-
rumluluğumuzu yerine getirmek olduğunu belirtti.  Akgün, 2020
başında bütün insanlığın yeni projelerle, yeni umutlarla yapacağı işleri
planladığını ancak dünyayı kasıp kavuran olan Covid-19 salgının tüm
planları alt üst ettiğini belirterek; “Yapacağımız işlerle ilgili uğraş-
mamız gerekirken hala pandemiyle mücadele ediyoruz. 1500
çalışanımızla Covid – 19’la mücadele kapsamında rolümüzü aldık ve
7/24 çalıştık. Salgınla mücadele kapsamında 65 yaş üstü ve kronik
hastalığı olan vatandaşlarımızın her türlü ihtiyaçları için 24 saat süreyle
Büyükçekmece halkımızın hizmetine koşmaya çalıştık.” dedi.
Büyükçekmece’de yapımı tamamlanan ve yapımı devam eden projeler
hakkında da meclisi bilgilendiren Akgün, Büyükçekmece Koyu’nda İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesi ve İSKİ ile başlatılan çevre düzenleme
çalışmasının ilk etabı tamamlandığını aktardı. Yağmur suyu hatları in-
şaatlarına da değinen Akgün, Muratçeşme ve Tepecik yağmur suyu
hatlarının devam etmesinin yanı sıra yağmurlarla birlikte önemli prob-
leme dönüşen Sinanoba Mahallesi yağmursuyu hatlarının tamam-
landığı bilgisini verdi.  2020’de yaşanılan büyük ekonomik zorluklara
rağmen Büyükşehir’in katkılarıyla önemli hizmetlere imza atıldığını
belirten Akgün, 2020’de 6 aylık çalışmayla şehrin en önemlisi sorun-
larından olan Çakmaklı yolu bitirildi ve hizmete açıldığını, Büyükçek-
mece - Gürpınar yolundan Beylikdüzü’ne çıkan ana arterin medeni ve
modern bir yol haline geldiğini ve Tepecik ve Muratçeşme’ye yeni yol-
lar yapıldığını da aktardı.  Akgün’ün konuşmasının ardından yapılan
konuşmaların ardından Faaliyet Raporu oy çokluğuyla kabul edildi.  

HANÇERLİ: BORÇ YÜKÜNÜ 36 MİLYON
576 BİN 195 TL AZALTTIK

Avcılar Belediyesi Meclisi Nisan Ayı Olağan Toplantısı, Belediye
Başkanı Turan Hançerli başkanlığında gerçekleştirildi. Covid-19 ön-
lemleri kapsamında gerçekleştirilen meclis toplantısında 2020 yılı
Faaliyet Raporu görüşülerek karara bağlandı. 

Barış Manço Kültür Merkezi’nde yapılan toplantıda gündem mad-
delerinin görüşülmesinin ardından faaliyet raporu görüşüldü. Hançerli,
başkanlık görevini Meclis 1. Başkan Vekili Yüksel Can’a bırakarak
meclis üyelerine ve izleyicilere Avcılar Belediyesi’nin son bir yıl
içerisinde yürüttüğü çalışmalara ilişkin bir sunum yaptı. Sunumun
ardından konuşan Hançerli, ““Gelirlerimizi belli ölçüde artırdık. Ver-
imli ve katılımcı bütçe yönetimi anlayışımızla bütçe tahmin gerçek-
leşmemiz yüzde 97’nin üzerinde oldu. Bu da kentsel dönüşümde
olduğu gibi mali yönetim modelimiz de Türkiye’ye örnek gösterilmeye
aday oldu.  Etkin kaynak yönetimiyle az güçle çok iş yaparak geçmiş
yılların oluşturduğu borç yükünü 36 milyon 576 bin 195 TL azalttık.
En değerli kaynağımız çalışanlarımız. Aynı kararlılıkla Avcılar2029
vizyonumuz için çalışmaya devam edeceğiz.” dedi. 

n SENAY GÜNCAVAR – fİDAN UĞUR / KENT YAŞAM  

07KENT GÜNCEL 9 NİSAN 2021   | CUMA

Belediyeler faaliyet 
raporlarını açıkladı

İstanbul’da ilçe belediyeleri 2020 yılı faaliyet raporlarını meclislerini sundu. Yapılan toplan-
tıların ana gündem maddesi ise bir yılı aşkın süredir devam eden pandemi süreci oldu.

VOLKAN YILMAZ
SİLİVRİ BELEDİYE BAŞKANI

ŞÜKRÜ GENÇ
SARIYER BELEDİYE BAŞKANI

MUAMMER KESKİN
ŞİŞLİ BELEDİYE BAŞKANI

MUSTAfA OKTAY AKSU
KARTAL BELEDİYESİ BAŞKAN YARD.

HASAN AKGÜN
BÜYÜKÇEKEMECE BELEDİYE BAŞKANI

TURAN HANÇERLİ
AVCILAR BELEDİYE BAŞKANI
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ÇYDD Sarıyer Şubesi’nin
14. Olağan Genel Kurul’u
gerçekleştirildi, Başkan-
lığa Gül Çağlayan yeniden
seçildi. Prof. dr. türkan

saylan Sosyal Yaşam
Merkezi’nde dün yapılan

genel kurul, pandemi nedeniyle
alınan sağlık önlemlerine uygun
olarak gerçekleştirildi. Belirli

sayıdaki üyenin katılımı ile yapılan genel kurulun divan başkanlığını
Eczacı Fatik Eker yaptı. Genel kurul açılışında üyelere hitaben konuş-
mada bulunan Başkan Gül Çağlayan, “Tüm dünyayı ve ülkemizi etkisi
altına alan covid-19 salgını nedeniyle faaliyetlerimizi kısıtlı olarak
gerçekleştirmemize rağmen, şube olarak, öğrencilerimize her türlü
desteği vermeye devam ediyoruz” dedi. 

Yeniden ÇYDD Sarıyer Şube Başkanı seçilen Gül Çağlayan,
derneğe bağışlarıyla destek veren kişilerle, Atatürkçü Düşünce
Derneği’ne ve Sarıyer Belediyesi’ne de teşekkür etti. Yapılan seçimde
yönetim kurulu üyeleri şu isimlerden oluştu:
Gül Çağlayan, Saniye Oya Şamlı, Necati Yazır, Seher Salmanoğlu,
Kariye Asuman Mangır, Yücel Sevinç, Mehmet Ali Tellal  
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Covİd-19 salgın etkisini azaltmak amacıyla
25 Mart 2020 uygulamaya konulan ve
Kısa), 31 Mart itibariyle yürürlükten

kaldırılan Çalışma Ödeneği hakkında açıklama
yapan CHP İstanbul Milletvekili Özgür Karabat,
“Her yıl bütçeden garantili projelere milyarca lira
akıtan tek adam rejimi, kısa çalışma ödeneğinin
kaldırılmasıyla faturayı yine halka kesmiş oldu.
Günde 47 lirayla ücretsiz izinli sayılan milyonlarca
insan ve sayısı 1,3 milyonu aşan yeni bir işsiz or-
dusuyla karşı karşıyayız.” dedi.
“KOD-29 SUİSTİMAL EDİLİYOR”

Fon gelirlerinin önemli oranda azalmasına da
dikkat çeken Karabat, bu durumun işsizlik
gerçeğine işaret ettiğini belirtti. Karabat açıkla-
masının devamında, işten çıkarılmaların yasak-
landığını hatırlatarak, yasak kapsamı dışında
bırakılan ‘Kod-29’ uygulamasına dikkat çekerek,
“Kod-29 denilen, ‘ahlak ve iyi niyet kurallarına
uymayan haller’ gerekçesi ile çok sayıda

emekçinin işine son verildi. Kod-29 ile işten
atılan işçiler adeta fişleniyor. Bu ortamda iş bul-
maları adeta imkansız hale geliyor. Bunun kadın
emekçiler için daha yıkıcı sonuçları olduğu
kesin.” dedi
“KONUYLA İLGİLİ HALA
YANIT ALABİLMİŞ DEĞİLİZ”

Hükümetin çalışma ve işsizlik verileri
konusunda şeffaf olmadığını söyleyen Karabat:
“Sosyal Güvenlik Kurumu ve İŞKUR’un bu yolla
işten çıkarılan sayılarını paylaşmıyor. Konuyla il-
gili verdiğimiz yazılı soru önergemize de hala
yanıt alabilmiş değiliz.” dedi. 
DİSK VERİLERİNİ İŞARET ETTİ

DİSK’in konuyla ilgili son açıklamasına da
dikkat çeken Karabat, “DİSK verilerine öre 2020
yılında 177 bin işçi Kod-29 ile atıldı. Kod-29 ile
işten atılanlar kıdem ve ihbar tazminatından yarar-
lanamadığı gibi işsizlik ödeneği de alamıyor.” 

“İŞSİZLİK SİGORTASI FONU BÖYLE BİR
ZAMANDA KULLANILMAYACAKSA NE
ZAMAN KULLANILACAK”

Hükümetin Covid-19 kapsamında Nisan 2020
ile Şubat 2021 arasında yurttaşa toplamda 49,5
milyar TL nakit desteği sağlandığını ifade eden
Karabat, “Bu nakit transferinin 41 milyar TL’si İş-
sizlik Sigortası Fonu’ndan sağlandı. 2020’de işv-
eren teşvik ve destek için İşsizlik Fonu’ndan 18
milyar TL kaynak harcanırken işçilere ayrılan kay-
nak ise sadece 6 milyar TL oldu. Açıkça görüldüğü
gibi, İşsizlik Fonu, emekçiler için değil patronlar
için kullanılıyor. Oysa işverenlere yapılacak destek
doğrudan bütçeden yapılmalıydı.” dedi.  2019’da
işsizlik ödenekleri ile geçtiğimiz yılı da
karşılaştıran Karabat, “Fon’dan yapılan işsizlik
ödeneklerinin toplam giderdeki payı 2019 yılında
%27,4 iken 2020’de bu oran %12,6’ya kadar ger-
ilemiştir.” dedi.  

n KENT YAŞAM

chP İstanbul mİlletvekİlİ Özgür karabat

Covid-19 salgın etkisini azaltmak amacıyla 25 Mart 2020 uygulamaya  konulan Kısa Çalışma
Ödeneği,  31 Mart itibariyle yürürlükten kaldırıldı. Konuyla ilgili bir açıklama yapan CHP İstan-
bul Milletvekili Özgür Karabat, “Salgın devam ediyor, işsizlik alarm veriyor. İşsizlik Sigortası

Fonu böyle bir zamanda emekçiler için kullanılmayacaksa ne zaman kullanılacak? Fon’da bu-
lunan 98,2 milyar TL işverenlere teşvik için mi saklanıyor?” dedi.

erzurum aşkale Dernekler
Federasyonu, İstanbul’da yaşayan

ve Lenfoma tedavisi gören 31
yaşındaki Burçin Koçak Eviz için,

“burçin’e umut ol!” sloganıyla kök
hücre donör kampanyası başlattı. 

17 köy derneğinin mensubu bulunduğu
Federasyon tarafından düzenlenen bağış
kampanyası nurtepe Cemevi’ nde gerçek-

leşti. kampanya ile alakalı bilgi veren Federasyon
Genel Başkanı Cem Sağıroğlu açılışta yaptığı
konuşmada; “Burçin kardeşimiz’ in yaşama tu-
tunması için gerçekleştireceğimiz  bu kampa-
nyaya kök hüce bağışında bulunan ve bulunacak
olan tüm hayırseverlerimiz belki de Burçin’e, belki
de bu hastalıkla mücadele eden başka bir
kardeşimize umut olacaklar. Bu insan olmanın bir
gereği aslında. Bu sosyal farkındalık kampa-
nyasını organize eden yönetimime çok teşekkür
ediyorum. Bağış için, 50 kilonun altında olmamak
kaydıyla 18-50 yaş arasında, AİdS, Hpatit B Ve C,
Sifilis veya kanser geçirmemiş olmak gerekiyor.
Şartlara uyan ve bir umut olmak isteyen, önce-
likle duyarlı hemşerilerimiz olmak üzere tüm
vatandaşlarımızı bugün bağış yapmaya davet
ediyoruz. Tüm hastalarımıza da acil şifalar diliy-
oruz “dedi. 

kök hücre bağışı kampanyası önceki gün, saat
11.00 -20.00 saatleri arasında yapıldı. erzurum
dernekler Federasyonu Genel Başkanı Cem
Sağıroğlu’nun yanı sıra federasyon yönetim ku-
rulu ve üyeleri ile birlikte birçok basın mensub-
unun da hazır bulunduğu  organizasyona çok
sayıda katılım sağlandı. n KENT YAŞAM

AşkALELiLER’DEN
kök hÜcRE bAĞIş

kAMpANYAsI

İŞSİZLİK FONU
PATRONLAR İÇİN

KULLANILIYOR

RAMis TOpAL:
YATIRIM YApAN
fiRMA ÜLkEYi
YöNETENLERE
gÜvENMiYOR

“OMUZ OMUZA
AYDINLIĞA DOĞRU
YÜRÜMELİYİZ”

türkİye cumhurİyet merkez bankası'nDa başkan 
Değİşİklİğİ Doların ateşİnİ bİr kez Daha yükselttİ

Türkiye Cumhuriyet Merkez
Bankası'nda başkan değişikliği doların
ateşini bir kez daha yükseltti. Konuyla
ilgili siyasilerden ardı ardına tepkiler
gelirken bir açıklama da CHP 24.
Dönem Amasya Milletvekili Ramis
Topal’dan geldi. Topal, “Devlet
bankalarından TL cinsinden borçla-
narak kredi kullanan firmalar
ödemelerini dolar cinsinden almaya
devam etmektedir. Bunun Türkçesi
yatırım yapan firma ülkeyi yönetenlere
güvenmiyor demektir.” dedi.Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-

doğan'ın imzasıyla Merkez Bankası
Başkanlığı'ndan Naci Ağbal'ın görevden

alınarak yerine Şahap Kavcıoğlu'nu getirilmesi
sonrası doların ateşini bir kez daha yükseltti.
Dolarda yaşanan yükselişim ardından siyasiler-
den ardı ardına tepki geldi. Son olarak konuyla
ilgili CHP 24. Dönem Amasya Milletvekili
Ramis Topal’dan bir açıklama geldi. Topal, 19
yıllık Ak Parti iktidarında Türk Lirası’nın Dolar
karşısında 5 kat değer kaybettiğini belirterek
“AKP iktidara geldiğinde dolar 1,67 TL idi
bugün ise 8,40 TL seviyelerini görmüş, şuan 8
TL bandında dolaşmaktadır. Türkiye’nin 2020
yılı toplam dış borcu 435 milyar dolardır. Bu
demek ki her 1 kuruşluk kur artışı 2020 için 4,35
milyar lira kayıp demek.” dedi.
“360 MİLYAR LİRA
BUHARLAŞTI”

Sadece 2020’de kur farkından dolayı hazi-
nenin kaybı 631 milyar TL olduğuna dikkat
çeken Topal, “Bu fark kur artışından kaynaklı
olan, ödediğimiz faiz ise cabası. Sadece 20-22
Mart döneminde TL’nin yaşadığı değer kaybıyla
cebimizden 360 milyar lira buharlaştı. Adalet ve
ekonomik istikrarın olmadığı ülkede kalkınma
da olmaz. Enflasyonla mücadelenin esası

paramızın diğer paralar karşısında değer kazan-
masını sağlamak, TL sirkülasyonunu artırmak-
tan geçmektedir.” dedi.
“YATIRIM YAPAN FİRMA
ÜLKEYİ YÖNETENLERE
GÜVENMİYOR”

Geçtiğimiz yıllarda yaygın olan dolarla kira
döneminden sonra dolarla ödemesi yapılan
garanti ücretli yap-işlet-devret projelerine
geçildiğini hatırlatan Topal, “Devlet bankaların-
dan TL cinsinden borçlanarak kredi kullanan fir-
malar ödemelerini dolar cinsinden almaya
devam etmektedir. Bunun Türkçesi yatırım
yapan firma ülkeyi yönetenlere güvenmiyor de-
mektir. İktidara çağrımdır, yandaş müteahhitlerin
cebi daha dolmadı mı? Yandaş müteahhitleri
artık bırakın biraz da esnafı, çiftçiyi, çalışan
işçiyi düşünün.
“HEM İSTİHDAM HEM DE
İHRACATIMIZI BALTALAYA-
CAKTIR”

Kur artışının sanayiyi derinden etkilediğini
ifade eden Topal, “Birçok firma hammadde
tedariki gerçekleştiremiyor. Yakın zamanda
hammadde tedarik edemediği için üretime ara
verileceği ve işten çıkarmaların başlayacağı
haberleri dillenmeye başladı. Bu hem istihdam
hem de ihracatımızı baltalayacaktır.” dedi.
“SÖZÜN BİTTİĞİ YERDEYİZ”

Topal açıklamasının devamında “Paranız ne
kadar değerliyse ekonominiz o kadar güçlüdür,
parayı da değerli kılan o ülkenin yöneticilerine,
yönetim ve adalet sistemine duyulan güvenle
paralellik gösterir. Can Dündar’ın da söylediği
gibi; ‘Bir ülkeyi tanımak istiyorsanız insanların
nasıl öldüklerine bakın.’

İnsanlar çıkış yolu bulamıyor canlarına kıy-
mayı tek çare olarak görüyorsa, aile içi şiddet ve
kadın cinayetleri sürekli artıyorsa, yönetenler
şiddet ve suçla mücadelede etkin yasaları devre
dışı bırakarak  olaylara seyirci kalıyorsa sözün
bittiği yerdeyiz.” ifadelerini kullandı. 

n KENT YAŞAM

Çağlayan yenİDen ÇyDD sarİyer şube başkanı seÇİlDİ

Düğün salonu İşletmecİlerİnDen tabutlu eylem 

İstanbul’da pandemİ tedbirleri kap-
samında düğün sektörü için bir tarih ver-
ilmesini isteyen düğün salonu işletmecileri, bir

araya gelerek eylem yaptı.Fatih Sarayburnu’nda bir
araya gelen düğün salonu işletmecileri düğün sek-
törü için bir tarih verilmesi adına eylem yaptı.
İşletme sahipleri adına bir basın açıklaması yapan
Düğün Salonları ve Organizasyonlar İşveren
Sendikası Bölge Başkanı Ali Kılıç, Düğünlerin
normal koşullarda yapılmasında esneklik tanınması
gerektiğini belirterek, “Dansın olmadığı, oyunun
olmadığı ve en azından salonun yarısını gelemeyen
bir davetiye olumlu bir düğün olabilir mi?      

Salonlar koronavirüs tedbirleri kapsamında son
derece hijyenik olacaktır” dedi.
“BİZLER HAREKETE BAŞLADIĞI-
MIZ ANDA EKONOMİ DE
HAREKETLENECEK”
İstanbul Toplantı ve Düğün Salonları Oda Başkanı
Adem Sönmez ise harekete başladıkları anda
ekonominin de hareketleneceğinin vurgusunu ya-
parken, “Normalleşme Haziran olabilir, Mayıs ola-
bilir, Temmuz olabilir bu düşünülen tarihi bize
bugün söylemleri gerekiyor ki, bizde ileriye dönük
rezervasyon yapalım.” dedi. n KENT YAŞAM
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KeMerburgaz’daki
İstaÇ OdayeriİKatık
Merkezi’ndeki Fide Üretim

Merkezi’nin açılışına katılan İstan-
bul Büyükşehir Belediye (İBB)
Başkanı Ekrem İmamoğlu, Program
sonrası gazetecilerin gündeme dair
sorularını yanıtladı. İmamoğlu bir
gazetecinin Cumhurbaşkanı Kanal
İstanbul ile ilgili olarak, ‘İsteseniz
de istemesiniz de biz bu projeyi ya-
pacağız. Hatta yazın ihaleye çıkıy-
oruz’ dedi. Sizin 2023’te bu ülkeyi
Millet İttifakı yönetecek, bu projeyi
iptal edecek açıklamanızı da tehdit
olarak niteledi. Bu açıklamaları
nasıl değerlendiriyorsunuz?” şeklin-
deki sorusuna şu ifadelerle yanıt
verdi: “Talihsiz açıklamalara devam
ediliyor. Biz, aslında memleke-
timizin her kuruşunun doğru değer-
lendirilmesini istiyoruz. Aslında şu
anda tam da böyle üreten, yerli,
milli projenin ne anlama geldiğini
konuşmalı. Bunu küçümsüyor bazı
insanlar; ama bu, toplumun birlik-
teliğinin, üreterek katma değerinin
vatandaşa yansımasının en kutsal
anıdır topraktaki üretim. Ama İstan-
bul’da ne yazık ki büyük bir ihanet
projesiyle alakalı ısrara devam
ediliyor. Gayri milli bir projedir. Bir
beton kanalıdır. Başka hiçbir şey
ifade etmemektedir. 
“ÖNCE GİDİN VATANDA-
ŞIN  DERDİNİ ÇÖZÜN”
Gayri milli projenin yapılmaması
için sonuna kadar mücadelede ede-
ceğiz. Bir de bizi bir başka üzen
şey; ‘Yarın kazma vuracağız, bu yaz
başlayacağız. Bu yaz sonu başlaya-
cağız, isteseniz de itemeseniz de ya-
pacağız, inadına yapacağız’
denmesi. 2,5-3 senedir bunu duyuy-
oruz. Net ifade edeyim, bu beyan
biçimi psikolojik olarak sorgulan-
malıdır. Hiç hoş bir psikoloji değil.

Bu şekilde ısrar, bu şekilde tavır,
vatandaşı yok sayan, vatandaşın
parasını yok sayan bir anlayışı anla-
mak mümkün değil. Psikolojik
olarak sorgulanmalıdır. Ve bu kadar
açıklamaya gerek yok. O zaman
gelin, bu hafta sonu hemen kazmayı
vurun başlayın yani. Şaka gibi. Mil-
letimizin başka dertleri var. Bakın,
madem paramız var, madem
paramız bütçede, Merkez
Bankası’nda her yerleri doldurdu,

taşan bir paramız varsa o zaman 31
Mart’ta kısa çalışma ödeneği iptal
edildi. Süresi bitirildi. Vatandaş,
kaderiyle baş başa terk edildi.
Vatandaşımız şu anda ne yapacağını
bilmiyor. İşletmeler ne yapacağını
bilmiyor. Milyonlarca insanımız
işsiz kalacak. Madem bu kadar
paramız var, 65 milyar dolarlık bir
yatırımı gözünü kesiyor. Önce gidin
vatandaşın derdini çözün.
Tavsiyem, bir an önce o kısa

çalışma ödeneğini başlatın; madem
paranız var, vatandaşımız bir ken-
dini güven içinde hissetsin. Bakın,
hastalıkla mücadele ediyoruz, sıkın-
tılarla mücadele ediyoruz. O bakım-
dan hani bu beton kanal sürecine
dair, bu ısrarı anlamak mümkün
değil. Söylediğim sözün sonuna
kadar arkasındayım. ‘Efendim,
vatandaşımız bizi affetsin. Eyvah
ihanet ettik. Eyvah ihanet ettik, al-
datıldık’ gibi cümlelerin geçmişte
oldu. Bu sözlerin gelecekte de bizim
için hiçbir kıymeti yoktur. İnşallah
birkaç sene sonra bu ülkenin yöne-
timi aklı başında derli toplu liyakat
esaslı bir sürece kavuşacaktır.
“AF DİLEME İLE KURTU-
LAMAYACAKLAR”
Kanal İstanbul projesinin bugün-
lerde peşinde koşanlar, gelecekte af
dileme ile kurtulamayacaklar.
Hukukun önünde hesabını verirler.
Bugün bu işe para vermenin
peşinde koşanlar ya da ‘ihaleydi, ne
yapalım biz de almaya çalıştık’
diyenler sadece basit bir şekilde
süreçten sıyrılamazlar. Vatandaşın
bu kadar karşı çıktığı bir meseleye
hukukun önünde; ama ulusal, ama
uluslararası düzeyde sektörlere ben
uyarımı yapıyorum. Bu uyarımı da
İstanbul Büyükşehir Belediye
Başkanı olarak değil; vatandaş
Ekrem İmamoğlu olarak yapıyo-
rum. Vatandaş olarak buna hakkım
var. Bu milletin milyarlarca dolarlık
kaynağının heba edilmesini is-
temediğim gibi, İstanbul’un kay-
nağının hiç heba edilmesini
istemiyorum. O bakımdan artık
kimse İstanbul’a artık ihanet ede-
mez. Etmemesi için de vatandaş bi-
zleri seçti 2019’da. Bunu anlamayıp
ısrarlı cümleler kuranların da
psikolojik olarak incelenmesi
gerekiyor.” n KENT YAŞAM
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ÖZÜNÜZE DÖNÜN
MİLLİYETÇİLER...

Millet ve memleket inim inim
inlerken... Memleketimin siyasal
milliyetçileri de: Birbirlerine “Evine
dön... Evine dön...” davetiyesi
yazmakla meşguller...
Seçim, sandık ve de koltuk kapma
siyasetiyle... Milletin acı gerçekleri
yerine, demokrasi ve adaletle bağdaşmayan...
Nice hamaset çığlıklarıyla ortalıkta görünmekle
meşguller... Millettin sorunlarıyla uğraşıp, millete hoş
görünmek varken: Ancak gelecek seçimi düşünerek, bir
yerlere hoş görünmekle meşguller... 
Sahi, gerçek ‘Türk Milliyetçiliği’ duraklama devrinde midir?
Yoksa gerileme devrinde midir?
Ya da milliyetçiliğin tanımı değişti de bizler mi duymadık?
Öyle ya; Millet başka bir yerde...
Siyasal milliyetçiler başka başka yerde...
Hiç “MİLLETSİZ MİLLİYETÇİLİK” olur mu?
Milliyetçilik, hiçbir ayrım gözetmeden tüm milleti sevme ve
kucaklama sevdası değil midir? Milliyetçilik, her konuda
memleketin çıkarını, öz siyasal çıkarının önünde tutma
sevdası değil midir? Öyleyse: Savaşarak ya da barışarak
kazandığımız nice ulusal değerlerimize sahip çıkmalı!
Cumhuriyetle gelen, nice çağdaş kazanımlarımıza sahip
çıkmalı... Mesela “ANAYASA MAHKEMESİ KAPANSIN!”
çıkışıyla değil... “Daha güçlü ve demokratik bir çağdaş
Anayasa ile yola çıkalım!” diyerek, bu milletin geleceğine
ışık tutmakla olmalıdır o sevda!
Andımızı yasaklayan zihniyete “Hayır” diyen...
Tabela tabela silinerek, Suudilerle emperyalistleri
sevindiren, T.C. Harflerini, yeniden o tabelalara yazdıranların
sevdası olmalıdır milliyetçilik! Ata Yurdumuz
ERGENEKON’UN adını kumpas davalarına takarak...
Ecdadımızın tarihine leke sürenlerden hesap sormalıdır
milliyetçilik!
Devletimizi ayakta tutan şanlı kurumlarımızın tepesine
BALYOZ indirerek, İç ve dış düşmanlarımızı sevindirenlerden
de hesap sormalıdır milliyetçilik!
ÖZÜNÜZE DÖNÜN Kİ...
Arazi arazi birilerinden KAZMA yiyerek:
Betonlaşan, çukurlaşan, çoraklaşan vatan topraklarının
hesabını sorun! BETON BETON rant kapısı olan
kıyılarımızın...
Kuruyup giden göllerle akarsularımızın, her gün her gün
ağaçları kesilen ormanlarımızın hesabını sorun milliyetçi
milliyetçi!
Yoksa kahramanlık edasıyla yükselen çığlıklar, asla bu
milletin karnını doyurmaz bilesiniz! Bu millet, adalet, eğitim,
ekonomi ve demokrasiye kafa yoracak siyasetçiler istiyor!
Bu millet neylesin bu dört direkten yoksun LAF GEMİSİNİ?
Bu direklerden yoksun laf gemileri, bu ülkeyi götürse
götürse, orta çağa götürür... Bu ülkeyi, kardeşkanından
beslenen, emperyalistlerce de uzaktan yönetilen, nice
teokratik faşistlerin hüküm sürdüğü, bir Ortadoğu
cehennemine götürür!
Böyle olunca da sadece tepeden birileri konuşur o kadar!
Ne vatan için sesler yükselir ne de millet için...
Ne hak arama özgürlüğü olur ne de fikir ve düşünce
özgürlüğü olur! Bir bastırılmış ve de susturulmuş millet olup
çıkarız!
Ağzını açana mahkeme... Ağzını açana tehdit... İktidarı
eleştiren korku...Kurum ve kuruluşlarımızı korumak
isteyenlere, terörist ve hain etiketi...
Peki, bu dar alana sıkışmış bir yönetimle yaşamak, hiç
çağımıza yakışır mı? Bu yönetimle hiç bu millet huzura erer
mi? Türk gençliği, böylesine bir gidişatla mı yarınlara
hazırlanacak... Böylesine bir anlayışla mı gelişen ülkelerle
yarışacaktır? Okulların durumu ortada... İşsiz gezen
mezunların durumu ortada... Çiftçi, esnaf ve sanayicinin
durumu ortada... Çalışan ve çalışmayan emekçilerin durumu
ortada... Tavuk bile su içerken başını kaldırıp ALLAH’A
bakar!
ÖZÜNÜZE DÖNÜN MİLLİYETÇİLER ÖZÜNÜZE...
Dönün ki, şu Suriye için uygulanan yanlış siyasetin de
hesabını sorun! Kaç milyon kaçkın var, kaç milyonu
Türkiye’de... Onlardan boşalan yerlere... ABD, RUSYA ve
teröristler nasıl girdi? Gelen Suriyeliler, Türk ekonomisine
nasıl bir yumruk indirdi! İsrail mutlu... Ağaları mutludur!        
Olan kardeş ve komşu Suriye’ye oldu elbette!
Kaybeden Türkiye... 
Zararlı Türkiye... 
Elde var sıfır! 
Çünkü olan Türkiye’ye oldu!
Hesabını kimler sormalı... 
Elbette ki sandık zamanı tüm duyarlı yurttaşlar sormalıdır!
YETER Kİ, TÜRK MİLLİYETÇİLERİ ÖZÜNE DÖNSÜN!
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Kanal İstanbul peşİnde
Koşanlar huKuKun önünde

hesabını verİrler
Kemerburgaz’daki İSTAÇ Odayeri Katık Merkezi’ndeki Fide Üretim Merkezi’nin

açılışına katılan İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu,
gazetecilerin Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın, “İsteseniz de istemesiniz de biz bu

projeyi yapacağız. Hatta yazın ihaleye çıkıyoruz” sözlerini hatırlatması üzerine,
“Kanal İstanbul projesinin bugünlerde peşinde koşanlar, gelecekte af dileme

ile kurtulamayacaklar. Hukukun önünde hesabını verirler” dedi

CHP İstanbul Milletvekili Avukat Turan Aydoğan, Kanal İstanbul Projesi’nde
yapılan son Çevre Düzenleme Planını Meclis gündemine taşıdı. Aydoğan, “Beton

Kanal projesinin kimlere rant kapısı olduğunu araştırmak bizim boynumuzun
borcu. Bu ihanetler silsilesini halkımızla birlikte bertaraf edeceğiz” dedi. 

İSTANBUL BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI EKREM İMAMOĞLU

CHP İstanbul Mİlletvekİlİ
Aydoğan, Kanal İstanbul Projesi’nin
çevre düzeni planlarında yapılan son

değişiklikle beraber, Kanal İstanbul’un kuzey
tarafına yapılması planlanan teknoloji, turizm,
lojistik bölgesi planlama alanlarının değiştirilip
bu alanların yerine konut alanı bölümünün ek-
lenmesi üzerine, el değiştiren tapuları ve
ranttan kimlerin faydalandığını Meclis’te
gündeme taşıdı. 
“İSTANBUL’U PARSEL PARSEL
SATMA OPERASYONUDUR”

Arazi el değiştirmelerinin Meclis Araştırma
Komisyonu kurularak araştırılması gerektiğini
ifade eden Aydoğan, “ Yine anlaşılıyor ki bu
‘Beton Kanal’ birilerini ihya etme projesi olup

İstanbul’u parsel parsel satma operasyonudur.
Biz vatansever insanlarız ve bu ülkenin bir tek
çakıl taşını savunmak için mücadele ederiz.
‘Beton Kanal’ın kente vereceği zarar, bilim in-
sanları tarafından çokça ifade edildi. Hukuk
çerçevesinde, kanunların bize gösterdiği yolla
bu talana karşı duracağız. Aksi, İstanbul’a
ihanet olur.” dedi. 
“ARAZİLERİN EL DEĞİŞTİRME-
SİNDE SİYASİ BİR NÜFUZ
KULLANILDI MI?”

Kanal İstanbul projesini “Beton Kanal”
olarak nitelendiren CHP Milletvekili Aydoğan
şunları ifade etti:  “2011 yılında ‘Bu projenin
detaylarını kimseye açıklamayacağız, kimse
menfaat ve rant sağlayamayacak' denilen

‘Beton Kanal’ projesi güzergahında bugün, 40
milyon metrekare arazi son birkaç yıl içinde el
değiştirmiş. Bunların yüzde 70’inin özel
mülkiyete ait olduğu biliniyor. Bölgedeki arazi-
lerin, tapuların el değiştirme hızı, alımların
kimler tarafından yapıldığı, bu alımlar
sayesinde nasıl bir rant elde edildiği, arazilerin
el değiştirmesinde siyasi bir nüfuz kullanılıp
kullanılmadığı konusunda, kamuoyunda oluşan
soru işaretlerinin giderilmesi gerekiyor. Bu
‘Beton Kanal’dan kimler nemalandı? Konuyu
Çevre ve Şehircilik Bakanı’nın yanıtlaması is-
temiyle Meclis gündemine taşıdık. Ayrıca
Meclis Araştırma önergesi de verdik.” 
“SON ÜÇ YILDA GERÇEKLEŞEN
EL DEĞİŞTİRMELER HAKKINDA
ŞEFFAF BİR BİLGİ YOK”

Aydoğan süreç içinde söz konusu alanda
yaşanan tapu el değiştirmelerine vurgu yaparak;
“2010 yılında ‘Kanal İstanbul: Çılgın Proje’
açıklamasından sonra, 2011-2018 yılları
arasında 26 milyon 7 bin metrekare arazi el
değiştirdi. Yine 2009-2013 yılları arasında 656
bin 774 m2’ye tekabül eden 65 tapuda, 2014 ve
2018 yılları arasında ise 4 milyon 800 bin me-
trekareye denk gelen 476 tapuda değişiklik
olduğu ifade ediliyor. 

Son üç yılda gerçekleşen el değiştirilmeler
hakkında ise şeffaf bir bilgi yok. Deyim
yerindeyse; 'Kuş uçmaz, kervan geçmez' bir
güzergahta, milyonlarca m2’ye tekabül eden bir
alanda ve bir anda yaşanan bu arazi el değişim-
lerinden kimlerin kazanç elde ettiği, kamunun
zarara uğratılıp uğratılmadığı büyük bir soru
işareti. Tüm bunların yanıtlarını Sayın Bakan’-
dan istedik. Konunun takipçisiyiz. İstanbullu
vatandaşlarımız ile beraber bu talan zih-
niyetinden kurtulup kentimizi savunacağız.”
ifadelerini kullandı. temasını azaltmak üzere
yeni bir kampanya başlattık” dedi.  

n FİDAN UĞUR / KENT YAŞAM

CHP’li aydoğan’dan çevre
ve ŞeHirCilik bakanı’na: “beTon
kanal’dan kimler nemalandı?”

Gürsel Tekin’den kanal 
İsTanbul’a iTiraz çağrısı
CHP İstanbul Milletvekili Gürsel Tekin, Kanal İstanbul projesine ait imar plan-

ları onaylanarak askıya çıkarılmasının ardından tüm İstanbulları itiraz etmeye
davet etti. Tekin, “Kentinize ihanete izin vermeyin, itiraz edin.” dedi.Arnavutköy, Başakşehir, Avcılar, Küçükçek-

mece, Bakırköy, Eyüp, Bağcılar, Esenler ve
Bayrampaşa olmak üzere 9 ilçeyi kapsayan Kanal

İstanbul imar planları, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı'nca
onaylanarak askıya çıkarıldı. İstanbullular, 24 Nisan'a
kadar planlara itiraz hakkını kullanabilecek. Konuyla ilgili
bir açıklama yapan CHP İstanbul Milletvekili Gürsel
Tekin,  “Kanal İstanbul ve Yenişehir Projesinin Revizyon
İmar Planları 25 Mart’ta askıya çıkarıldı. Bu imar plan-
larına itiraz etmek, Kanal İstanbul’a karşı çıkmak,
herkesin Anayasa’da ifade edilen sağlıklı ve dengeli bir
çevrede yaşama hakkına sahip çıkması anlamına gelecek-
tir. İtiraz süresi 24 Nisan’da doluyor. Kentinize ihanete
izin vermeyin, itiraz edin.” dedi.

“SADECE İSTANBUL’U DEĞİL TÜM ÜL-
KEMİZİ OLUMSUZ ETKİLEYECEKTİR”

Kanal İstanbul projesinin bilimsel karşılığı olmayan
çeşitli politik gerekçelerle meşrulaştırılmaya çalışılan
bir yıkım projesi olduğunun vurgusunu yapan Tekin,
“Bu yıkım projesi sadece İstanbul’u değil, tüm ülkemizi
olumsuz etkileyecektir. Bu denli büyük bir yıkım proje-
sine karşı her bir yurttaş, vatandaşlık görevini yerine ge-
tirmelidir. Bu nedenle tüm İstanbul halkının karşı
duruşunu gösteren, itirazını içeren dilekçelerini imza-
layıp itiraz etmelidir. Geleceğimize hep birlikte sahip
çıkalım.” ifadelerini kullandı
“SON GÜN 24 NİSAN 2021”

Tekin açıklamasının devamında, “Bizler, İstan-
bul’un önündeki en büyük sorunlardan biri olan deprem
konusunda somut adımlar atılmasını, kısıtlı olan kamu
kaynaklarının doğru kullanılmasını ve İstanbul için de-
preme odaklanılmasını talep ediyorken, Kanal İstanbul
projesinin konuşuluyor olmasından İstanbullular olarak
hicap duyuyoruz. Bu nedenle; askıya çıkarılan Kanal İs-
tanbul revize planlarına itiraz hakkını kullanmak isteyen
İstanbullular, www.kanal.istanbul sitesinden itiraz
dilekçesini indirip, imzalayarak istanbul@csb.gov.tr
adresine mail yoluyla iletebilirler. İtiraz dilekçelerinizi
İstanbul Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü Ataşehir
hizmet binasına elden teslim edilebilirsiniz. Son gün 24
Nisan 2021. unutmayın.” dedi.  n KENT YAŞAM
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GAzİAntEP, yüzölçümü
6 bin 819 kilometrekare, nüfusu 2 mi-
lyon 101 bin 159 ile türkiye’nin 6’ncı

büyük şehridir. Kilis, Kahramanmaraş, Os-
maniye Şanlıurfa, Hatay, Adıyaman illerim-
izin yanı sıra Suriye ile komşudur. Gaziantep
Akdeniz bölgesiyle Güneydoğu Anadolu Böl-
gesinin kesişim noktasında bulunmaktadır.
Gaziantep’in bütün ilçeleri Güneydoğu
Anadolu Bölgesinde kalmaktadır.

İlçeleri: Araban, Karkamış, İslahiye,
nizip, nurdağı, Yavuzeli; Merkez ilçeleri ise
Oğuzeli, Şehitkamil ve Şahinbey’dir
ŞAHİNBEY MİLLİ MÜCADELE
MÜZESİ

Şahinbey sınırları içerisinde bulunan
Gaziantep Savaş Müzesi’nde, simgesel olarak
Gaziantep’in direniş destanını tüm yönleri ile
etkili sunum olanakları ve bu mücadelenin
ruhunu taşıyan destansı bir anlatımla zi-
yaretçilerle buluşturulmuştur.

Anteplilerin müthiş direnişi “Gazi” un-
vanıyla taçlandırılmıştır. türkiye Büyük Mil-
let Meclisi’nin 6 Şubat 1921 günü 147.
toplantısında oy birliği ile kabul edilen karar 8
Şubat 1921 de Resmî Gazete’de yayınlanarak
yürürlüğe girmiş ve şehrin adı artık Gaziantep
olmuştur.  1908 yılında yapılan idari düzen-
lemede Osmanlı’nın sancak merkezi
oldu.1913 yılında Kilis ve Halfeti Antep san-
cağına bağlandı. Halep İngilizler tarafından
işgal edilince Antep bağımsız sancak oldu.

Cumhuriyetin ilanından sonra sancaklar
kaldırılarak il statüsüne çevrildi. 
Tarihi yErlEri:

1) zeugma Mozaik müzesi
2) Şahinbey Gümrük Hanı
3) Hamam Müzesi
4) Rumkale
5) Gaziantep Kalesi,
6) Bakırcılar Çarşısı 
7) Yaşayan müze tarihi Gümrük Hanı

ZEUGMA MOZAİK MÜZESİ
Sanat tarihçileri, arkeologların yanı sıra

tarih ve kültür meraklılarının göz bebeği du-
rumunda. türkiye’yi ziyaret etmek için başlı
başına sebep oluşturabilecek bir zenginliğe
sahip.Gerek yapı büyüklüğü gerekse sergile-
nen mozaiklerin kapladığı alan bakımından
dünyanın en büyük mozaik müzeleri arasın-
dadır.
NESİ MEŞHUR 

Antep fıstığını hemen her tatlıda göre-
bilirsiniz. Katmer, melengiç kahvesi, behram
çorbası, Ali nazik Kebabı, batma kaymak,
lahmacun ve harika baklavaları gelir
Gaziantep Güneydoğu Anadolu’nun en
gelişmiş ilidir. Gelirinin yüzde 25’i sanayiden
yüzde 40’ı tarımdandır. Gaziantep’in toprak-
ları her türlü tarıma elverişlidir.
GAZİANTEP SANAYİ ODASI

Gaziantep, imalat sanayi bölgesi, kapasite,

istihdam gücü ve ihracat potansiyeli açısından
diğer ekonomik birimlerin bir adım önünde
yer almaktadır.
TEKSTİL SANAYİ

türkiye’nin önemli imalat sanayisi ve
ham madde üretimi Gaziantep ilinden
karşılanmaktadır. Mamul ve her türlü iplik
üretim merkezidir. trikolar, örme eşyalar kon-
feksiyon giyim sanayi ve gıda sanayi üretimi
önemli yer tutmaktadır. Dünya çapında
baklavalar ve Antep fıstığını sayabiliriz.
Metal ve makine sanayi de çok gelişmiştir. 
ANEKDOT 

Gaziantep kalesi türkiye’de ayakta kala-
bilen kalelerin en muhteşemi ve güzelidir.
Gerek ihtişamı, heybeti ve gerekse de bir sır
gibi gizlediği tarihi ile şehrin tam
merkezindedir. 30 metre yükseklikteki bir
tepe üzerinde olan kale görenleri hayran
bırakmaktadır.Gelin görün ki Panorama
Müzesi bu muhteşem yapının tam tipinde inşa
ederek sanki kaleye ihanet ettiler. Bazen
şehrin için çok güzel eserler inşa edebilir
halkın hizmetine sunabiliriz. Yalnız bu
Panorama Müzesi’ni oraya yapmakla kalemi
kırmış olursunuz. Mesela hayvanat bahçesi
türkiye’nin en büyüğü içindeki safari
alanıyla bambaşka güzellik veriyor.
Gaziantep’teki son günümde camileri gezdim.
Kocaman şehrin bir ulu camisi yok. Valiliği
ve öğretmenevini içine alan meydan düzen-
lenmesinde pekâlâ bu soruna çare olunabilir

enver
ŞenGül antep’İn yoları taŞtan 

yaZı dİZİsİ - 9

Bir ses bir nefes olacak dün gibi
Bahar yeli gibi estikçe esti geçti
Takıldı yüreğime anlamlı bakışlarına
Sen Antep’in gülü ol ben de dikeni
Ne gülşendesin nede kırlarda kayıpsın 
Deniz kenarında mı arasam seni
Antep’in denizi yok katmeri harika Belki de baklavada
bulurum seni
Düştü yolumuz Gaziantep iline uçaktan mutlu indim 
Bir fincan kahvenin kırk yıl hatırı var derler
Bu gün öyle değil mazide kalan bir hatıra gibi
Bakıyorum sağıma soluma gelen yok bekleyen de 
Atatürk Üniversitesi’ni arkadaşım dostum kardeşimi
Arıyor gözlerim nafile
Hatıralar isyanda ismini yazamam
Duvarlara yazı yazan gençlerin hülyasını okudum
Hep sitem hep acı ve kahır anlamaya çalıştım
Antik kentin her köşesi geçmişe duyulan özlem 
Sonbaharın akşamında sokaklar arşınlarken
Büyük harflerle yazılmış ÜŞÜYORUM 
Birde duvarın ana sayfasına her gece sensizim
Ve de ÜŞÜYORUM 
Elim havada kaldı dost bildiğime uzattım
Hazan güneş ısıtmıyor belli ki günler mevsimle yıllar yorgun
GAZİANTEP’İM
Ruhuma eş diyemem ben cıvıl cıvıl neşe doluyum 
Kendimi soyguna uğramış gibi hissediyorum
Evimi paylaştığım fakültede iken ders çalıştırdığım
Anıtı dikilmesi lazım vefasızlığının nankörlüğünün 
Güzelim Gaziantep’e Anteplilere selam olsun 
Esen sonbahar rüzgârlarında üşüdüm
Üşüyorum 
Bir vefasızı bıraktım bin dost edindim 
Antep diyarından Antep diyarından 
Enver ŞENGÜL

GaZianteP

payİtaht'tan anadolu’ya adım adım
B U   K E N T İ   A N L A T M A YA“Ne dil yeter, Ne kalem”

Anteplilerin müthiş direnişi “Gazi” unvanıyla taçlandırılmıştır.
TBMM’nin 6 Şubat 1921 günü 147. toplantısında oy birliği ile kabul

edilen karar 8 Şubat 1921 de Resmî Gazete’de yayınlanarak
yürürlüğe girmiş ve şehrin adı artık Gaziantep olmuştur. 

Beylikdüzü’nde özellikle riskli binalarda
başlatılan kentsel dönüşüm çalışmaları hız
kesmeden devam ediyor. Belediye Başkanı
Mehmet Murat Çalık, “Vatandaşlarımızın

hayatını kolaylaştırmak ama-cıyla kamusal
hizmetlerimizi Beylikdüzü’nün her

noktasında hayata geçiriyoruz.” dedi. 

Beylikdüzü’nde kapsamlı bir kentsel dönüşüm
hareketi yürüten Beylikdüzü Belediyesi, ilçe
genelinde devam eden çalışmaların özenle

sürdürülebilmesi adına çalışmalarına aralıksız devam ediyor.
Süreci hassasiyetle takip eden ve kentsel dönüşümün sadece
bina dönüşümü değil, aynı zamanda yaşamların da dönüşümü
olduğunu vurgulayan Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık,
“İstanbul’un en önemli ve acil çözülmesi gereken sorunlarının
başında hiç kuşkusuz deprem geliyor. Biz belediye olarak bu
konuda üzerimize düşen her şeyi yapmaya gayret ediyoruz.
Beylikdüzü’nü daha dayanıklı bir hale getirmek için var
gücümüzle çalışıyoruz, çalışmaya da devam edeceğiz.”
ifadelerini kullandı. 

“VATANDAŞLARIMIZIN GÜVENLİ KO-
NUTLARINA GEÇMESİNİ DİLİYORUM”

yakuplu Mahallesi’nde bulunan Menekşe Sitesi ve Poltaş
Apartmanı’nın yıkım çalışmalarını yerinde inceleyen ve
kentsel dönüşümün her aşamasının Beylikdüzü Belediyesi’nin
denetiminde sürdürüldüğünün altını çizen Başkan Çalık,
“Vatandaşlarımızın hayatını kolaylaştırmak amacıyla kamusal
hizmetlerimizi Beylikdüzü’nün her noktasında hayata geçiriy-
oruz. Altyapı yenileme çalışmalarından yeni park alanı
yapımına, sosyal donatı alanlarından spor alanlarına kadar
birçok çalışmamız ilçede devam ediyor. Ayrıca devletin belir-
lemiş olduğu resmi harçların dışında belediye olarak
hizmetlerden dolayı almış olduğumuz ücretler var. Biz
mümkün olduğunca vatandaşların yükünü hafifletmek için
meclis kararımızla beraber harç indirimlerine gittik. destek
veren tüm meclis üyelerimize teşekkür ediyorum. Mümkün
olduğunca yasal çerçeve içerisinde yapılması gereken her
şeyi son noktasına kadar yapacağız. Vatandaşlarımızın bir an
önce güvenli konutlarına geçmesini diliyorum” şeklinde
konuştu.

n SENAY GÜNCAVAR - KENT YASAM

Çalık “kentsel
dönüşün sadece bina

dönüşümü değil” Kartal Beledİye Başkanı Gökhan
Yüksel öncülüğünde, ilçeye yeni bir kim-
lik kazandırmak, yaşayan bir kenti fark

edilir hale getirmek ve hizmeti vatandaşların
ayağına götürmek hedefiyle başlatılan üç yeni
proje için geri sayım başladı.  Kartal’ı yelken
kürek ve yüzme gibi su sporları aktivitelerinin
yapılacağı bir merkez haline getirebilmek amacı
ile başlatılan “Dragos Su Sporları Merkezi”, gün-
lük en az 10 bin kişiye yemek, aylık 2 bin 500
kişiye ise kuru erzak yardımının yapılacağı “Aşevi
ve Gıda Bankası” ile ilçedeki sosyalleşme alan-
larına bir yenisinin daha ekleneceği “Mehmet Ali
Büklü Meydanı” açılış için gün sayıyor. Belediye

Başkanı Gökhan Yüksel de tamamlanma aşa-
masında olan üç proje alanını beraberindeki teknik
ekip ile birlikte ziyaret ederek, çalışmaları yakın-
dan inceledi, son durumları ile ilgili bilgi aldı.
“DRAGOS SU SPORLARI MERKE-
Zİ’MİZİ BU YAZ İTİBARİ İLE HİZ-
METE SUNACAĞIZ”

Çalışmaları yerinde izlemek adına ziyaretlerde
bulunan Yüksel’in ilk durağı Orhantepe Dragos
sahilinde yer alan Dragos Su Sporları Merkezi
oldu. İncelemelerinin ardından açılış müjdesini
veren Yüksel, “Dragos Su Sporları Merkezi’mizi
bu yaz itibari ile komşularımızın hizmetine

sunacağız. Merkezimiz açıldığında; 7’den 77’ye
tüm Kartallılara hizmet verecek. Genç, yaşlı,
çoluk çocuk tüm komşularımızın sporun farklı
alanlarında yer alabilecekleri, yapısı itibarı ile
spora ve sporcuya uyumlu bir kent oluşturma
düşüncemizin ürünlerini elde edebileceğimiz bir
yer olacak. Bu alan ile Kartal’da spor bilincini ve
aktivitelerini de artıracağız.” dedi.
“KOMŞULARIMIZIN İHTİYAÇLA-
RINI GÖZETEREK ÇALIŞMALARI-
MIZI SÜRDÜRÜYORUZ”

Yüksel’in ziyaret ettiği ikinci proje alanı ise
Esentepe Mahallesi’nde yer alan Mehmet Ali
Büklü Meydanı proje alanı oldu.  Burada da çalış-
maların son durumu ile alakalı incelemelerde bu-
lunan Yüksel, park ve meydanların ilçede büyük
oranda artırdıklarını dile getirerek “Spordan kültür
sanata, sokaklarımızdan meydanlarımıza, en ufak
detayına kadar komşularımızın ihtiyaçlarını
gözeterek ve ilçemizin kent dokusunu koruyarak
çalışmalarımızı sürdürüyoruz.  Mehmet Ali Büklü
Meydanı’nda da sona yaklaştık. Peyzaj çalış-
malarını tamamladığımız meydanımızda; 625 me-
trekare açık oturma alanı, 632 metrekare yeşil
alan, 286 metrekare kütüphane ve kültürel ve
sanatsal aktivitelerin yapılacağı amfi tiyatro kon-
septi olacak.” dedi.
“GÜNLÜK 20 BİN KİŞİYE YEMEK
VERME KAPASİTESİNE SAHİP”

Son olarak Esentepe’de Aşevi ve Gıda
Bankası proje alanına giden Yüksel ve be-
raberindeki heyet, birkaç aylık kısa bir sürede
tamamlanma aşamasına gelen çalışmaları yerinde
inceledi. Yüksel burada yaptığı konuşmada ,“Aşe-
vimiz günlük 10 bin kişiye yemek verme kapasite-
sine sahip olmakla birlikte, acil durumlarda bu
sayı 20 bin kişilik yemek verme kapasitesine
kadar çıkabilecek. 

Gıda bankası ise aylık 2 bin 500 kişiye kuru
erzak yardımı yapabilme kapasitesine sahip ola-
cak. 900 metrekare inşaat alanına sahip olan ve
tamamlanma aşamasında olan projenin 300 me-
trekaresi gıda bankasını, 600 metrekarelik alan ise
idari bölümler ile aşevi alanını oluşturuyor.”
ifadelerini kullandı. 

n KENT YASAM GAZETESİ

Kartal Belediyesi’nin, ilçeyi canlandırmaya
hedefiyle başlattığı Mehmet Ali Büklü Mey-
danı, Dragos Su Sporları Merkezi ile Aşevi ve
Gıda Bankası projelerinde sona yaklaşıldı.

Kağıthane Beledİyesİ’nden 
mİllet Kıraathanesİ ve çocuK

Kütüphanesİ atağı
Geçtiğimiz yıl Emniyetevleri

Millet Kıraathanesi ve Çocuk
Kütüphanesi’ni hizmete açan
Kağıthane Belediyesi, iki yeni mil-
let kıraathanesini daha açmaya
hazırlanıyor.Kağıthane Beledİyesİ,

geçtiğimiz yıl hizmete açılan Em-
niyetevleri Millet Kıraathanesi ve

Çocuk Kütüphanesi'ne yenilerine eklemek için
harekete geçti. Belediye tarafından yapılan
açıklamada Sultan Selim ve Hamidiye mahal-
lelerine de aynı şekilde Millet Kıraathanesi ve
Çocuk Kütüphanesi açılacağı belirtildi.
Hamidiye Gençlik Merkezi'nin içinde 500 me-
trekare alana kurulması planlanan 135 kişi ka-
pasiteli kıraathanenin, özellikle öğrencilerin
kaynak kitap arayışında yeni adresi olacağı be-
lirtildi. Sultan Selim Kültür Merkezi'nde inşası
devam eden kıraathane ise 530 metrekare alan
içerisinde 104 kişilik ana salon, 50 kişilik
çocuk kütüphanesi, 50 kişilik kafe ve çalışma
salonu ile lobi yer alacak.

BELEDİYE BAŞKANI ÇALIŞMA-
LARI YERİNDE İNCELEDİ

İnşa çalışmalarını yerinde inceleyen
Kağıthane Belediye Başkanı Mevlüt Öztekin,''
Kıraathanelerimiz binlerce roman, eğitim,
araştırma, bilim, inceleme, edebiyat ve daha
pek çok türde kitabı barındıracak. Her yaştan
vatandaşın faydalanacağı tesislerde kitap
okuma alanları, toplantı salonları, sunum ve
söyleşi bölümleri yer alacak. Ayrıca ücretsiz
internet, çay ve çorba ikramlarımız da olacak.''
dedi. n KENT YASAM

KARTAL’DA ÜÇ 
YENİ PROJEDE 
SON AŞAMA
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Deprem gerçeğine
sırtımızı DönemeyizÖzellİkle 1999 yılından önce yapılmış

binaların detaylı olarak incelenmesi gerek-
tiğini belirten Doğan,  "Türkiye’nin genel

röntgeni çekilmeli. Özellikle 1999’dan önce yapılmış
binalar kesinlikle incelenmeli. Bu yapılırsa, mekânsal
yenileme, kentsel dönüşüm gibi yeniden imar ve inşa
süreci hızlandırılabilir. eğer bir bölgede zemin ile ilgili
sıkıntılar varsa, yerleşim yeri daha sağlam zemine
sahip bir bölgeye aktarılabilir. TBMM Araştırma
komisyonu Raporu’na göre, 17 Ağustos depreminde
112.735 bina yıkıldı veya ağır hasarlandı. 124.131
bina orta, 128.042 bina ise az hasarlı olarak etkilendi.
Gözümüzün önünde yaşanmış bu tablo varken, İstan-
bul gibi ülke ekonomisinin kalbi olan bir büyük kentte
tüm planlamalarımızı deprem merkezli yapmak zorun-
dayız. Bu mesele herkesi ilgilendirir. Bu gerçeğe
sırtımızı dönemeyiz. Önümüzdeki bu gerçek bizleri
doğru, sürdürülebilir ve yönetilebilir bir kentsel
dönüşüm sürecini hızla başlatmaya mecbur kılıyor”
dedi.
Kentsel Dönüşüme
mecburuz!

Ülkemizin içinde bulunduğu ekonomik şartlarda
dönüşümün mümkün olup olmadığının ötesinde
mecburiyetin daha önemli olduğunu belirten Cemal
Doğan, sözlerine şöyle devam etti: "Deprem
gerçeğinin gölgesinde kentlerin ve kentlinin yaşam re-
fahının artırılması, otopark, sosyal alan, kültürel alan,
eğitim alanları gibi ihtiyaçların giderilmesi ancak
doğru bir kentsel dönüşüm ve planlamayla
mümkündür. İnşaat, ekonomik değeri yüksek bir sek-
tördür. Her dönüşüm, günün sonunda binaların eder
değerinde artış sağlayacak. Yani ekonomik şartlara
bakıp umutsuzluğa kapılmak yerine yaratacağı artı
değeri görüp harekete geçmek gerekiyor.”
nasıl bir Kentsel Dönüşüm
moDeli olmalı?

kentsel dönüşümde sistem ve yasalara dikkat
çeken Doğan, “konuya sadece binayı yıkıp yeniden
yapmak olarak bakarsak sistem kilitlenir. Şahısların
bireysel ekonomisine inen bir sonuç karşımıza çıkar ki
bu durumda dönüşüm gerçekleşmez, gerçekleşmiyor
da zaten. Öncelikle tamamen ticari kaygılara ve birey-
selliğe dayalı, altyapı, trafik, otopark vb. hiçbir detayın
dikkate alınmadığı yık-yap anlayışına son vermemiz
gerekiyor. kişilere rant sağlayan anlayış yerine ada
bazlı, bölgesel çalışmalar planlanmalı. Bölgenin sosyal
ve yaşamsal tüm ihtiyaçları hesaba katılmalı. Altyapı,
bağlantı yolları, otoparklar, yeşil alanlar, kent meydan-
ları gibi değer katacak alanlar oluşturulmalı. Ancak bu
şekilde yapılırsa, dönüşüm kendi maliyetini içinde
barındıran bir ekonomik yapı kazanır” dedi.
en büyüK engel
Kişisel rant hırsı

İnşaat Mühendisi Cemal Doğan, İstanbul’da bi-

naların büyük çoğunluğunun 35-60 yıllık yapılar
olduğuna dikkat çekerek şunları söyledi: “1999 depre-
minden sonra istenseydi bu dönüşüm şimdiye bitir-
ilmiş olurdu. Aradan geçen 20 yılda kentin boş
alanları, askeri alanlar ranta kurban edildi. kentsel
dönüşüm büyük bir istek ile başlasa da maalesef,
yönetimsel sebepler ve kişisel çıkar ve menfaat ilişki-
leri nedeniyle bu gerçekleşmedi. kentsel dönüşüm ise
tamamen ticari kaygı içinde yapılıyor. İBB Başkanı
sayın ekrem İmamoğlu’nun cümlesiyle söylüyoum;
Fikirtepe kentsel dönüşümü tamamen trajedi. kadıköy
Fikirtepe, Bakırköy Ataköy sahili, Başakşehir
gecekondu bölgeleri, Bağcılar'ın belli bölgeleri ve
buna benzer birçok ilçede bu trajediyi ve ticari kaygıyı
görüyoruz. Bundan sonra yapılacak şey belli.
Dönüşüm isteniyorsa bölgelerde mastır plan doğrul-
tusunda bina dönüşümünden ziyade mekânsal
kalitenin arttığı projelere ağırlık verilmeli. Deprem
odaklı dönüşüm içerisine alınacak bölgelerde eski ve
yeni bina arasındaki değer takası belirlenmeli. Me-
trekare tartışmaları son bulmalı.”

Dönüşümün üç
temel ayağı var

kentsel dönüşümde vatandaşa
belediyelere ve hükümete düşen
görevler olduğunu belirterek Doğan, “kentsel
dönüşüm projelerinde bir üçgen var. Üçgenin tepe
noktasını hükümet, alt noktalarını ise belediyeler ve
halk oluşturur. Bu üç grubun çok uyumlu çalışması
gerekir. Türkiye’de maalesef bu üçgen arasında doğru
bir bağ kurulamadı. Bu kadar önemli bir konu siyasi
çekişmelere kurban edildi. kentsel dönüşümde yük
vatandaşın sırtına yıkıldı. Yapı riskli ilan ediliyorsa
zaman kaybetmeden ve vatandaşa mali yönden yük-
lenmeden proje onayını verip sağlıklı bir yapılaşmanın
önü açılmalıdır. Bakanlık ve belediyelerin, konuya
daha koordineli ve bilimsel yaklaşması gerekir” dedi.
“avcılar moDeli”
DiKKat çeKiyor

Avcılar’da başlayan kentsel dönüşüm sürecini de

değerlendiren Cemal Doğan, sözlerini şöyle noktaladı:
“Bugün İstanbul’a dönüşüm konusunda yıldızı par-
layan ilçemiz Avcılardır. Avcılar Modeli ismi verilen
sistemile dönüşüme başlandı. Avcılar’da yenilenmesi
gereken 50 bin konutun şu ana kadar 6 binden fazlası
yenilendi. 2021'de gerçekleştirilecek yenilemelerle
rakamın 15 bini aşacağı belirtiliyor. Avcılar Belediye
Başkanı Turan Hançerli, 2029’a kadar Avcılar’da, şu
an plansız olan alanlar dahil, insanların ölüm ve
yaralanmalarına neden olacak riskli bina kalmaya-
cağını belirtiyor. Bu modelle Avcılar’da dönüşümde
yerinde, gönüllü ve uzlaşmaya dayalı bir sistem
geliştirildi. Avcılar Modeli, ülke genelinde uyarlanarak
örnek olabilir. Göreve gelir gelmez kentin en önemli
sorununu siyasetin bütün mekanizmaları ile uzlaşmacı
bir şekilde geliştiren ve çözüme giden Avcılar
Belediye Başkanı Turan Hançerli’yi kutluyorum.” 

Yıllardır inşaat sektöründe faaliyet gösteren ve birçok büyük projede
hem yönetim, hem de uygulamada görev yapmış olan İnşaat Mühendisi
Cemal Doğan, kentsel dönüşüm hakkında açıklamalarda bulundu.
Doğan, doğru bir dönüşüm hamlesinin siyasi çekişmelerin üstünde,
yaşamsal bir sorun olarak ele alınması gerektiğini vurguladı.

CEMAL DOĞAN; KENtsEL 
DöNüşüM siyAsEt üstü 
DEĞErLENDiriLMELiDir

CEMAL DOĞAN
İNŞAAT MÜHENDİSİ

Cemal DOĞAN,
“Deprem gerçeğinin
gölgesinde kentlerin ve
kentlinin yaşam refahının
artırılması, otopark, sosyal
alan, kültürel alan, eğitim
alanları gibi ihtiyaçların
giderilmesi ancak doğru
bir kentsel dönüşüm ve
planlamayla mümkündür.”
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CELAL KARAALİ: PANDEMİ
DAHİ BİZİ DURDURAMADIDERNEK

MERKEZINDE
ve pandemi ku-

ralına uygun olarak
gerçekleştirilen olağan
kongrede derneğin çalış-
maları hakkında kısa bir
bilgi veren Dernek
Başkanı Celal Karaali,
pandemi şartlarında dahi
boş durmadık dedi.

Karaali konuşmasına şöyle devam etti “2020’nin
Şubat ayında olağanüstü bir kongreyle ve sizlerin
talebiyle dernek başkanı oldum. Zaten buradaki
hedefimiz bugüne yani olağan zamana ulaşmaktı.
Ancak seçimimizden kısa süre sonra patlak veren
koronavirüs belası nedeniyle 15 Mart 2020’de
tüm etkinlikler yasaklandı. Bizlerde sosyal
dayanışma adına etkinlik yapamadık ama yine de
dernek yönetiminin büyük çoğunluğunun
katılımıyla önce maske kampanyası yaptık.
Maskenin en değerli eşyayla eş değer olduğu bir
dönemde bizden daha zor şartlarda olan yani
maskeye ulaşmakta zorluk çektiğine şahit olduğu-
muz Iğdır’ımıza 7 bin adet maske gönderdik.
Belediyeler ve Kaymakamlıklar aracılığıyla halka
dağıtıldı. Bununla birlikte erzak yardımı kampa-
nyası yaptık. Burada da ekonomisi iyi olan hayır-
sever yöneticilerimizin katkılarıyla 110 aileye en
iyisinden erzak kolisi verdik. 

Durmadık, Azerbaycan- Ermenistan savaşında
‘Karabağ’ın yanındayız’ demek için Atatürk
Parkı’nda basın açıklaması yaptık. Milletvekil-
lerinden siyasi parti temsilcilerine çok sayıda in-
sanın katıldığı basın açıklamamız dünya
nezdinde ses getirdi. 

Yine, Azerbaycan’ın Hocalı kasabasında Er-
meni askerlerinin 1992’de gerçekleştirdiği
soykırım olayını kınamak, şehit olanları anmak
için dernek merkezinde fotoğraf sergisi düzen-
ledik. Şehit edilenlerin görüntülerinin yer aldığı
sergimiz özellikle Azerbaycan medyasında büyük
yer buldu. Yine, sağlık çalışanlarına destek
amacıyla tüm yurtta olduğu gibi bizlerde STK
olarak sağlıkçılarımızın yanında olmak onlara
moral vermek adına hemşirelerimize pijama
hediye ettik. Yönetim kurulu üyemiz ve sağlıkçı
Perihan Abay’ın önerisini hayırseverimiz Ata
Kırhan yerine getirdi ve kendi üretimi olan en
kalitelisinden 300 takım pijamayı hastanede
sağlıkçılara verdik.” dedi

“KAYMAZ BU TAKIMI AVRUPA
LİGLERİNE TAŞIYACAKTIR”

Karaali konuşmasının devamında, “Başta da
söylediğim gibi dernekçilik öncelikle gönüllülük
esasına göre yapılır ve takım işidir. Çok şükür bizim
arkadaşlarımız (çoğunluğu) beni desteklediler ve on-
ların desteği sayesinde güzel etkinliklere imza attık.
Bu işler takım işi ve bizlerde futbol üzerinden değer-
lendirecek olursan birinci lig takımıyız. Hep iddia
ettim bizim derneğimiz Iğdırlıların çatı adresidir ve

birinci lig takımıdır. Yeni Başkan Naci Kaymaz’la
birlikte bu takım Avrupa liglerinde oynayacaktır.”
ifadelerini kullandı.
AKMUGAN: DERNEK SAYESİNDE
DEDEMİN GEÇMİŞİNE ULAŞTIM

Eski Dernek Başkanı Abdulhadi Akmugan
bugüne kadar dernekte emeği geçen herkese
teşekkürde bulunurken dernek sayesinde dedesine
ait belgeleri öğrendiğini belirterek, “Metzamor ile il-
gili geçmişte çok büyük paneller yaptık. 

Rahmetli babamın babasıyla ilgili çok önemli
bilgi ve belgeye de yine bu dernek sayesinde kavuş-
tum. Iğdır’ın kurtuluşunda dedemin nasıl bir görev
aldığını ve kurtuluştaki imzasına yine bu dernek
sayesinde kavuştum.  ” dedi

“YAŞAM GAZE-
TESİ DERNEĞİN
SESİ OLDU”

Akmugan, Yaşam
gazetesinin derneğin bir
yayın organı gibi çalıştığını
vurgulayarak konuşmasına
şöyle devam etti.  

“Kent Yaşam gazetesi
Iğdır derneğinin resmi bir
yayın organı gibi çalıştı.

Bu dernek aynı zamanda bu gazetenin çatısı altında
kuruldu. Kurulduğu günden beride her etkinliğimizi
karşılıksız haberleştirerek bizleri dünyaya ve kendi
toplumumuza taşıdı. 

Ancak, burasıda bir ticaret hane ve bizlerde bu
gazeteye maddi manevi destek vermemiz gerekiyor.
Hem size hem yaşam gazetesi çalışanlarının emek-
lerine çok teşekkür ediyorum.” dedi

KAYMAZ:
HEP BİRLİKTE
BU ÇITAYI
BİRAZ DAHA
YÜKSELTELİM

Toplantıda oy birliği ile
başkan seçilen Naci Kay-
maz “İlk önce bu göreve
beni layık gördüğünüz için
teşekkür ederim, inşallah
güzel bir ekiple güzel işler

yapacağımıza inanıyorum. Bu arada çok zor günler
atlatıyoruz. Bunun için tüm yönetim kurulunu kap-
sayan ve birlikte çalışmamızı kolaylaştıracak
çalışma protokolü hazırlayacağız.  Ancak, bunun
yanı sıra bir de sahaya çıkaracağımız ilk on biri ku-
racağız. Onun için arkadaşlardan şunu istiyorum;
derneğe zaman ayıracak, maddi destek verecek ve
‘Ben ilk on birde yer almak istiyorum.’ diyenler
kendisini açıklarsa ilk on bir daha kolay oluşturur ve
takımı süper lige çıkarırız. Derneğimizin çalış-
malarını özetlediler ve gerçekten de çok güzel
hizmetlere imza atılmış. Yani, hizmet çıtasını yük-
seltmişler ve ben de diyorum ki, hep birlikte bu çı-
tayı biraz daha yükseltelim. Birlikte hareket edersek
çok güzel hizmetlere imza atacağımıza inanıyo-
rum.” dedi. 

nKENT YAŞAM GAZETESİ
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IğdIrlIlAr derNeğİ’Nde

Merkezi İstanbul Küçükçekmece Sefaköy'de bulunan ve 2010 yılında
kurulan Iğdırlılar Sosyal Dayanışma ve Kültür Derneği gerçekleştirdiği

Olağan Kongresinde Naci Kaymaz’la yola devam kararı aldı.

IĞDIRLILAR SoSYAL DAYAnIşmA vE KüLTüR DERnEĞİ oLAĞAn KonGRESİ YAPILDI

Çalışma arkadaşımız Elizan Altunufağı Bakırköy’de
yapılan nikah töreninde Adem Fidan ile hayatını birleştirdi.

Muhabirlik yaptığı Yaşam Medya Grubu’nda başarılı haberlere
imza atan çalışma arkadaşımız Elizan Altunufağı bu kez hay-

atının imzasını attı. Başarılı muhabir Bakırköy’de yapılan
görkemli nikah töreninde Adem Fidan ile hayatını birleştirdi.

Yaşam Medya Grubu ailesi olarak Elizan - Adem Fidan
çiftine ömür boyu mutluluklar diliyoruz.

Yaşam medYa Grubu muhabiri
elizan altunufağı, adem fidan

ile haYatını birleştirdi

MutluluklarMutluluklar

Dünya Basın Mensupları Derneği’nin
geleneksel hale getirdiği ve 10’uncusu
gerçekleştirilen Yılın Enleri Ödül

Töreni, DBMD Genel Başkanı Muzaffer Tunç
öncülüğünde koronavirüs tedbirlerine uygun
şekilde Çırağan Sarayı'nda gerçekleştirildi.
Sanat, siyaset ve bürokrasi dünyasından
birçok misafirin ağırlandığı gecede yılın 'En'-
leri ödüllendirildi.
TUNÇ: TÜRKİYE’Yİ BASINDA
DÜNYA MERKEZİ KONUMUNA
GETİRMEK İSTİYORUZ
Törenin ilk konuşmasını yapan DBMD Genel
Başkanı Muzaffer Tunç, basın emekçilerinin
yaşadığı konaklama ve ulaşım sorunlarına
dikkat çekti. Türkiye’de polisevleri ve
öğretmenevleri olmasına rağmen basın men-
supları için basınevleri olmadığının altını
çizen Tunç, yapılacak bu proje ile yaşanan
konaklama sıkıntısının ortadan kalkacağını
belirtti. Tunç, özellikle yerel basın sektöründe
yaşanan ulaşım sıkıntısının ise “Basın Ambu-
lans” adı altında belediyelerle işbirliği

içerisinde yapılacak proje ile ortandan kalka-
cağına inandıklarını belirtti. Son olarak hede-
flerinin “Dünya Basın Sarayı’nı” Türkiye’de
kurmak olduğunu belirten Tunç, bu proje ile
Türkiye’yi basında dünya merkezi konumuna
getirmek istediklerini belirtti. 
YILIN EN İYİ GAZETESİ:
KENT YAŞAM GAZETESİ
Eski İçişleri Bakanı Abdülkadir Aksu, eski
Turizm, Devlet Bakanı Gülden Akşit, 25. 26
ve 27. Dönem Ak Parti İstanbul Milletvekili
Halis Dalkılıç, CHP İstanbul Milletvekili
Gürsel Tekin, MHP 25., 26 ve 27. Dönem
Milletvekili Arzu Erdem, İyi Parti 27. Dönem
Mersin Milletvekili Zeki Hakan Sıdalı, eski
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ali
Müfit Gürtuna,  oyuncu Hülya Koçyiğit, Ser-
pil Tamur, Bahadır Yenişehirlioğlu, Kerem
Alışık, Vildan Atasever ve sunucu Zahide
Yetiş gibi birçok önemli ismin ödül aldığı
törende  “Yılın En İyi Gazetesi” ödülünü Kent
Yaşam gazetesi adına gazetemiz İmtiyaz
Sahibi Celal Karaali aldı.

“SOKAKLARDA VE MEYDAN-
LARDA HALKIN HAKKINI SA-
VUNMAYA DEVAM EDECEĞİZ”
Karaali ödül töreninde yaptığı konuşmasında
“Dernek Başkanı Muzaffer Tunç’a, Yönetim
Kuruluna ve Jüri üyelerine bir kez daha
teşekkür ediyorum. İstanbul Büyükşehir
Belediye eski Belediye Başkanı Ali Müfit
Gürtuna dahil olmak üzere onlarca dostu da
aynı çatı altında görmek ayrı bir mutluluk
oldu. Dünya Basın Mensupları Derneği’nin
geleneksel hale getirdiği ödül töreninde ödül
verilecek kuruluşlar arasında olmak ve İstan-
bul özelinde yılın en istikrarlı yerel gazetesi
seçilmek tabi ki çok güzel. Bu ödülü tüm
çalışma arkadaşlarım ve bize reklamlarıyla
destek verenler adına alıyorum. Ben 27 yılı
geride bırakmış bir yerel gazeteci olarak şunu
söylemek istiyorum; sokaklarda ve meydan-
larda halkın hakkını savunmaya devam ede-
ceğiz. 
n İSA KARAARSLAN / KENT YAŞAM 

Yılın Gazetesi Ödülü
Kent Yaşam’a

Dünya Basın Mensupları Derneği’nin geleneksel hale getirdiği
ve 10’uncusu gerçekleştirilen ‘Yılın Enleri Ödül Töreni’nde Kent

Yaşam gazetesi olarak  “Yılın En İyi Gazetesi” ödülünü aldık. 

n İSA KARAARSLAN / KENT YAŞAM GAZETESİ

NACİ KAYMAZ

NACİ KAymAz döNemİ
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